
Minută 

Dezbatere publică din data de 13.05.2024 

În conformitate cu art. 7 alin. (9) şi (1 O) din Legea nr. 52/2003 privind transparenţa decizională 
în administraţia publică, republicată, Primăria Sectorului 2 a organiza t dezbaterea publică a proiectului 
de hotărâre privind „Grădiniţa din vacanţa mare" pentru lunile iulie şi august 2024 

Prin anunţul public nr. 115157 /26.06.2023 s-a adus la cunoştinţa publică organizarea dezbaterii 
publice a proiectului mai sus menţionat, la sediul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor, nr. 11-
13 , Sector 2, în sala I.L. Caragiale, etajul 3 şi în mediul online, pe platforma de videoconferinţă -
WEBEX, în data de 13 .05.2024, ora 14.00. 

La dezbaterea publică au participat: 
a) Din partea aparatului de specialitate al Primarului Sectorului 2: 

Domnul Radu - Nicolae Mihaiu, Primar al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
Domnul Bogdan Alexandru Gărbu, Director general al Direcţiei Generale pentru 
Administrarea Patrimoniului Imobiliar - Sector 2; 
Doamna Paula Pasciuc - Consilier Local Sector 2; 
Doamna Badea Anca Simona - Consilier Local Sector 2; 
Doamna Lăzăroiu Ioana - Gela - Consilier Local Sector 2 
Doamna Daniela Popa - Director executiv al Direcţiei Generale pentru Administrarea 
Patrimoniului Imobiliar - Sector 2; 
Doamna Andreea Manolache - inspector, Compartimentul Proiecte Educaţionale şi 
Programe pentru Învăţământ din cadrul Direcţiei Generale pentru Administrarea 
Patrimoniului Imobiliar - Sector 2 

b) Reprezentanţi ai cetăţeni lor, ai mediului asociativ şi ai presei: 
Doamna Iuliana Constantinescu - preşedinte a Federaţiei Naţionale a Părinţilor ş1 
preşedinta asociaţiei de părinţi a Liceului Teoretic Lucian Blaga; 
Doamna Iancu Doina - inspector învăţământ preşcolar I.S.M.B. - Sector 2; 
Doamna Raluca Tucan - director Grădiniţa nr. 189; 
Doamna Alina Nedelcu - director Grădiniţa nr. 138; 
Doamna Corina Andrei-director Grădiniţa nr. 137; 
Doamna Mateescu Daniela - director Grădiniţa nr. 233 

La şedinţa publică s-au înscris la cuvânt următoarele persoane: doamna Iuliana Constantinescu, 
domnul Ilie Valentin, doamna Nedelcu Adina, doamna Raluca Tucan, Doamna Iancu Doina, doamna 
Paula Pasciu, doamna Lăzăroiu Ioana Gela. 

La şedinţa publică, a fost asigurată libera exprimare a celor care au intervenit în timpul şedinţei 

Radu - Nicolae Mihaiu: Această temă încă o dată bună ziua, vă mulţumesc pentru prezenţa la această 

dezbatere. Avem o situaţie apropo de transmiterea live pe facebook, înţeleg, dar vom înregistra 

emisiunea şi o să o punem public după aceea, pentru că în nu ştiu, p latforma noastră de conferinţe în 

are o problemuţă mică acum, dar încă o dată o să înregistrăm acest această dezbatere şi o să publicăm 

ulterior. Suntem pentru a dezbate proiectul grădiniţa de vară, un proiect aşteptat de comunitate, foarte 

aşteptat de comunitate. Avem şedinţă de consiliu convocată deja pentru joi. Dacă apar sugestii, ajustări 

putem să le facem. Suntem în timp să facem ajustări le la acest proiect în cazul în care există 

îmbunătăţiri şi sunt convins că odată votat că n-am, nu cred că există motive să nu se voteze. Odată 

votat , acest proiect poate să intre în în circuit cât mai repede, în aşa fel încât şi părinţii să ştie exact 

când îşi pot, cum îşi pot înscrie copiii, ş.a.m.d. 

Radu - Nicolae Mihaiu: Acestea fiind spuse, bănuiesc că toată lumea a citit proiectul de hotărâre . Aş 

n-aş vrea să ne lungim foarte, foarte mult. Aş vrea să deschid sesiunea pentru întrebări şi dezbateri. 

Cine doreşte să intervină o să vă rog să ridicaţi mâna în online. Deocamdată văd că este o persoană, 



dar tot aşa se poate ridica mâna şi online şi o să preiau intervenţiile dumneavoastră în ordinea ridicării 
mâinilor. Mulţumesc mult dacă doreşte cineva să intervină, vă rog cu o prezentare, vă rog şi coace. 

Raluca Tucan: Numele meu este Raluca Tucan, sunt directorul Grădiniţei 189 ce are şi arondată Creşa 

Ciobănaşului. Problema este următoarea Anul trecut am avut grija ciobănaşului deschis în luna iulie şi 

am funcţionat cu număr de 1 O grupe. Anul trecut am avut foarte puţine cerinţe pentru creşa de vară. 
Dat fiind faptul acesta am considerat că anul acesta să nu am tot 1 O grupe şi să optez pentru opt, să am 
o propunere de opt grupe cu personalul din dotare. Problema este că la ultima şedinţă cu directorii am 

discutat despre grădiniţa de vară şi intenţiile părinţilor sunt mult mai mari decât anul trecut. Practic, în 
grădiniţă, în creşa mea sunt 117 cereri la momentul acesta rămânând doar trei locuri disponibile pentru 
alte creşe din Sectorul 2. Întrebarea mea este dacă se poate suplimenta cu încă două grupe să ajung la 
1 O, bineînţeles cu numărul de personale aferente, adică 20 de cadre didactice. 

[00:03: 19] 
Radu - Nicolae Mihaiu: N-aş vrea să răspund direct, bănuiesc că se poate, dar haideţi să analizăm 
acest lucru. Am reţinut, ştiţi că sunt mai multe cereri faţă de anul trecut şi. 

[00:03:26] 
Raluca Tucan: Mă confrunt cu această problemă. Am reţinută. 

[00:03:30] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Din punctul meu de vedere vom face toate eforturile să să suplimentăm dacă 

dacă este cazul, deci la 189. Doriţi suplimentare cu încă două, două grupe, grupe şi 20. 

[00:03:40] 
Raluca Tucan: De cadre didactice dacă încă 20 de cadre, 20 de cadre didactice în total, adică încă 1 O în 

plus faţă de ce am cerut atât două grupe şi 1 O cadre didactice în plus faţă de ce aţi. 

[00:03:55] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Cerut 1 O pentru opt grupe pentru. 

[00:03:57] 
Raluca Tucan: O grupe da, o greşeală. Am da, da, 16, pentru că aveam opt. 

[00:04:08] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ok ok, am reţinut, bănuiesc că se pot, că putem. Putem, dacă se. 

[00:04: 12] 
Raluca Tucan: Dacă nu, eu merg mai departe cu opt grupe pentru mine pe mine nu mă deranjează. 

Dacă este posibil. 

[00:04: 17] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Da, da da. Dacă sunt solicitări , sigur că da. Din punctul meu de vedere aş vrea 

să acomodăm cât toţi copiii . 

[00:04:24] 
Raluca Tucan: Problema este că s-ar putea să fie mai multe solicitări şi faţă de cele 1 O grupe, dar atâta 

am posibilitatea să. 

[00:04:31] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Din acest motiv avem ş i mai multe grădiniţe, că mă rog, se pot, nu e greşi aici 
vorbim de greşi, CREŞ, OK, am înţeles bine. Deci să suplimentăm, facem efo11urile, asta suplimentăm. 

Mulţumesc, doamna Constantinescu, vă rog. 



[00:04:49] 
Iuliana Constantinescu : Bună ziua dacă nu mai sunt intervenţii, în primul rând 2000 de scuze pentru 
întârziere. Iuliana Constantinescu asociaţi a părinţilor Liceul Toropi Lucian Blaga din punctul meu de 
vedere, proiectul are mai multe lacune. În primul rând, eu nu înţeleg cum au fost nu selectate 
grădiniţele, cum au fost stabilite grupele la nivelul fiecărei unităţi de învăţământ, pentru că numărul de 
elevi de grupe nu corespunde cu numărul de personal care ar trebui NEC să fie necesar pentru 
funcţionarea acelor grupe. Sunt discrepanţe inclusiv în grădiniţele care ar avea acelaşi număr de de 

elevi, de de copii, de grupe. În ceea ce priveşte personalul care ar trebui să-i supravegheze, de la acel 
nedidactic auxiliar, cred că şi la cel didactic s-a stabilit cum un număr de cadre didactice pentru fiecare 
grupă, un număr de personal nedidactic că nu corespund. 

[00:05:45] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Domnul director, vă rog. 

[00:05:47] 
Bogdan Garbu: Toate discuţiile legate de numărul cadrelor didactice, atât din punct de vedere 
educaţional cât şi din punct de vedere suport ne-nedidactic sunt discutate aici cu doamnele colegii 
director sau cu reprezentanţi ai acestora şi mergem pe formatul şi acum un an a funcţionat, la fel şi 

acum 2 ani şi acum 3 ani şi acum 3 ani sunt de 3 ani, mergem pe acelaşi proiect, iar nu ştiu unde este 

necorelarea, că n-am n-am înţeles. Ne-ne corelarea între numărul de copii şi numărul de cadre sau sunt 
prea puţini copii legat de numărul de cadre sau in. 

[00:06: 17] 
Iuliana Constantinescu : Prea puţine cadre adică faţă de numărul de copii şi nu înţeleg de ce, spre 
exemplu, la o grădiniţă care are 16 grupe este necesar un număr de cadre, iar la alta care a are ace laşi 

număr sunt mai puţine. Păi. 

[00:06:28] 
Bogdan Garbu: Tocmai din acest motiv vă spun că au fost discuţii cu toate, cu toate doamnele director 
şi în baza, în baza ceea ce ne-a transmis dumnealor, am făcut acest centralizator. De aici şi eroarea 
materială de care v-am menţionat mai mai devreme. Doamna director. 

[00:06:44] 
Doina Iancu: Da, dacă îmi permiteţi, de Ina Iancu sunt inspector pre-primar să mă adresez doamnei. 
Diferenţa aceasta este datorată faptului că unele grupe au 15 copii, iar altele alte grupe 20 de copii. 
Deci nu toate grupele au acelaşi număr de copii şi atunci personalul este necesar. Cu siguranţă 
educatoarele vor fi două la grupă, iar doamnele îngrijitoare o, o îngrijitoare. La două grupe cu 
siguranţă vor fi. Nu vor fi probleme, vă asigur, pentru că nu este primul an în care noi funcţionăm ca şi 

grădiniţe de vară. 

[00:07: 19] 
Iuliana Constantinescu : Da, sunt total de acord cu dumneavoastră, mai, că vorbim de fa de bani 
publici şi corect ar fi fost să existe un grafic în care pentru fiecare grup sau, mă rog, pentru un anumit 
număr de elevi, de copii, scuzaţi-mă, sunt două proiecte diferite la grădin iţă şi la creşte e vorba de 
copii, nu de elevi. Şi tot zic elevi din din greşeală ar trebui să fie un număr de cadre didactice sau de 
personal nedidactic corelat cu numărul de de copii . 

[00:07:44] 
Doina Iancu: Păi tocmai acelaşi lucru v-am spus acum, să v-am. 

[00:07:46] 
Iuliana Constantinescu : Spus în funcţie de numărul de copii. Cu privire la modul în care vor fi plătite 



va fi plătit personalul, pentru că din proiect nu reiese dacă ele vor fi plătite în plata cu ora, 
corespunzător tarifului tarifului pentru plata cu ora sau s-a stabilit un tarif pentru prestări de servicii, 
pentru că nu rezultă de nicăieri, întrucât este firesc ca un cadru didactic sau chiar şi personalul auxiliar 
şi nedidactic care şi care renunţă la concediu de odihnă, ştim că anul acesta zilele de concediu de 
odihnă ale cadrelor didactice corespund cu numărul de vacanţă, deci obligatoriu ele vor fi în concediu 
de odihnă în perioada aceea şi vor fi va trebui ca ele să fie remunerate suplimentar. Este ne-cesar ca 

cadrele idactice să fie motivate ca să renunţe la concediu de urină pentru a lucra pe perioada. De acord. 

[00:08 :32] 
Doina Iancu: Cu dumneavoastră, aşa cum aţi auzit, colega mea suplimentat cadrele didactice a spus că 
are 1 O grupe şi trebuie să aibă 20 de educatoare, ceea ce înseamnă două educatoare la grupă tura unu şi 

tura doi. Nu se pune problema să lucreze în plata cu ora. Sunt două educatoare la o grupă. 

[00:08:51] 
Iuliana Constantinescu : Bun şi cum vor fi plătite . 

[00:08:54] 
Doina Iancu: Vor fi plătite în funcţie de activitatea pe care o are o lună de zile, deci o lună de zile vine 

o educatoare numai dimineaţă va fi plătită pentru acea zi pentru Sh. 

[00:09:05] 
Iuliana Constantinescu : Asta întreba, a fost stabilit un tarif pentru plata pe zi, pe oră. 

[00:09:09] 
Doina Iancu: Urmează să discutăm de această, de aceea ne-am strâns aici ca să punem în discuţie şi 

acest aspect. 

[00:09: 16] 
Iuliana Constantinescu : Pentru că deja sumele necesare, finanţări, am văzut că sunt stabilite într-un 
grafic pe care eu pur şi simplu nu înţeleg. Deci nu ştiu cum au fost stabilite. În fine. 

[00:09:25] 
Bogdan Garbu: Păi sunt de vă spun, vă spun, este plecai cumva calculul este plecat de la salariu 
dumnealor din momentul de faţă plătit de către minister sau de către inspectorat, care a fost actualizat 
cu tot ce înseamnă indice de inflaţie ş i de aici am ajuns la aceste sume, fiindcă noi trebuie să avem o 

notă de fundamentare în care putem să explicăm oricui şi oricând cum s-a ajuns la nişte calcule sau 
cum am bugetar-ni nişte sume, fiindcă sumele astea nu pot fi bugetate random, aşa trebuie să aibă o 
fundamentare fundamentarea, sunt efectiv salariile dumnealor din momentul de faţă plătite de minister, 

respectiv cu actualizarea, înţeleg că nu vor fi. 

[00:09:59] 
Iuliana Constantinescu : Plătite în plata. Cora. 

[00: 10:00] 
Bogdan Garbu: Nu, nu vă salarii. 

[00:10:01] 
Iuliana Constantinescu: Vorbim. 

[00: 10:02] 
Bogdan Garbu: Vă spun modul de calcul. M-a ne-aţi întrebat cum am ajuns la aceste sume. La aceste 
sume am ajuns prin calcularea salariului din momentul de faţă plătit de inspectorat, la care am a fost 

actualizat cu acest indice de input. 



[00: 1O:15] 

Iuliana Constantinescu : Şi dacă se va dovedi că sumele care au fost estimate sunt insuficient, există 
posibilitatea suplimentării. Spre exemplu, după prima lună de derulare a programului, dacă vom 
constata că banii s-au cheltuit mai mult de jumătate, există posibilitatea suplimentării. 

[00: 10:29] 

Bogdan Garbu: Se poate suplimenta bugetul. Asta este o altă d in discuţie, dar nu despre asta este 
vorba. Ne-aţi întrebat cum am făcut modul de calcul. 

[00:10:37] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Păi tocmai vreau să, Doamna Constantinescu, în primul rând, vreau să vă spun 

că de obicei am alocat mult mai mulţi bani decât s-au cheltuit, adică banii în anii anteriori au fost 
alocaţi mai mult. Deci da, dacă va fi nevoie, vom suplimenta, dar estimarea noastră este că nu va fi 
nevoie. Toate grădiniţele ştiu că au fost înscrieri şi unii copii pur şi simplu n-au mai mers, ceea ce 
înseamnă că banii alocaţi au fost mai mulţi decât cei efectiv cheltuiţi, ceea ce e posibil să se întâmple şi 
în această vară, posibil. Dar dacă ne aflăm în situaţia fericită, din punctul meu de vedere, în care sunt 
mulţi copii sau ceva de genul acesta. Vom suplimenta cu siguranţă. 

[00: 11 :27] 

Iuliana Constantinescu : Am o nelămurire cu privire la acea acea dispoziţie care spune că unităţile de 

învăţământ vor încheia un contract de prestări servicii . Despre ce este vorba? Urmează ca programul să 
se deruleze printr-un terţ, adică unităţile de învăţământ să fie obligate. 

[00: 11 :43] 

Bogdan Garbu: E o dispoziţie în acest sens? Nu ştiu. Dispoziţie. 

[00: 11 :45] 
Iuliana Constantinescu : Da, este în cuprinsul. 

[00: 11 :46] 

Bogdan Garbu: Regulamentului. Este posibilitatea. Există posibilitatea. O s-o iau pe colega mea Dana 

Popa pilor. 

[00: li :53] 
Iuliana Constantinescu : De învăţământ vor încheia contract de prestări servicii. La ce se referă acel 
contract? Numai puţin să deschid şi eu. Da-i acolo imediat. 

[00:12:31] 
Daniela Popa: Fo această formulare nu se referă neapărat la încheierea unui contract cu un terţ, ci 
faptul că as igurăm servicii educaţionale pentru derularea proiectului, toate activităţil e, adică activităţi 

educative, creative care se desfăşoară în cadrul proiectului. Nu ne-am referit la asigurarea unor servicii 

educaţionale în sensul de contract de prestări servicii educaţionale, dar poate fi şi asta poate fi şi asta. 

[00:13:00] 
Iuliana Constantinescu : Sigur, bun şi atunci sumele necesare plăţii resurse umane vor fi virate în 
conturile unităţilor de învăţământ. Pe ce capitol bugetar, pe bunuri şi servicii, contract de prestări 

serv1c11. 

[00: 13: 17] 
Daniela Popa: Avem aceeaşi situaţie ca şi la şcoală după şcoală, pentru că deocamdată nu avem nişte 
nişte recomandări clare ş i nişte aşteptăm în continuare nişte hotărâri ale celor care au verificat aceste 
proiecte, să vedem pe viitor. Problema dumneavoastră este că treuie să fie banii pe titlu 1 O ştiu de la 
şcoală de pe şcoală folosiţi în mod corect, că-i om de la servicii şi îi ducem. 



[00: 13:44] 

Iuliana Constantinescu : La cheltuieli de personal şi si. 

[00: 13:46] 

Bogdan Garbu: Scuzaţi-mă leg legat de folosirea banului public. Avem o cmte de conturi care ne 

spune exact dacă şi dacă reşim să reglementăm acest lucru şi mai avem şi un audit intern care la fel ne 
spun se cheltui. 

[00:13:58] 
Daniela Popa: Se definitive. Suntem. 

[00: 14:00] 

Bogdan Garbu: Chiar suntem în curs cu acest audit, aşteptăm concluzi ile, iar mai şi mai mult de atât. 
Curtea de Conturi deja a trecut o dată peste toate aceste activităţi şi cu siguranţă va trece şi în această 
vară şi aşteptăm şi concluziile dumnealor. 

[00:14:13] 

Iuliana Constantinescu : Domnul Gârbu cu tot respectul, auditul la se desfăşoară de aproape un an de 
zile. Cum vor veni concluziile? Va fi deja prea târziu pentru că va trebui ca la momentul acela să fie 
deja implementat proiectul acesta. Da, trecem şi peste. E problema, directorul concluziile. 

[00: 14:26] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Preliminare sunt că au fost preliminare, e adevărat, nu finale, pentru că 
lucrurile s-au desfăşurat ok. 

[00: 14:34] 

Iuliana Constantinescu : Să sperăm că aşa a fost. Regulamentul nu face nicio referire cu privire la ce se 

întâmplă în momentul în care pentru o unitate de învăţământ vor fi mai multe cereri decât Jocurile 
alocate sau cum s-a gândit? Nu ştiu, există o unitate de învăţământ căreia să-i fie arondate alte unităţi 
de în din start alte unităţi de învăţământ care nu derulează programul sau fiecare părinte are dreptul să 
opteze pentru orice unitate de învăţământ îşi doreşte, că nu e precizat lucrul ăsta. Nicăieri. 

[00: 15:06] 
Radu - Nicolae Mihaiu: În cazul grădiniţei nu este ca la şcoală. Şi în cazul grădiniţei părinţii pot opta 
pentru orice unitate de învăţământ. Scrie nicăieri. De asta, pentru că aşa este legea în acest moment. 
Spre deosebire de şcoală, unde se alocă pe bază de reşedinţă sau domiciliu, la grădiniţă nostru ar legat 

nici dumneavoastră, nici dumneavoastră n-aţi înţeles. Ideea este că părinţii sunt obişnuiţi să facă acest 
lucru, deci nu e nevoie să fie specificat clar. 

[00: 15:33] 

Iuliana Constantinescu : Programul. Este destinat ele copiilor care sunt deja în acest moment cuprinşi 

în sistemul de învăţământ preşcolar ş i antepreşcolar, deci ei sunt deja înscrişi într-o unitate de 
învăţământ, dacă acea unitate de învăţământ nu urmează să deruleze programul grădiniţa din vacanţa 
mare. Da, eu, ca părinte, am dreptul să optez pentru orice altă unitate de învăţământ sau sunt arondat 

automat unei anume unităţi de învăţământ. Asta trebuie să scrie foarte clar în cuprinsul regulament. 
Ada îmi permiteţi. 

[00:16:03] 
Daniela Popa: Să optaţi pentru orice unitate de învăţământ pentru că din moment ce atunci când 
înscrieţi copilul la grădiniţă, deci nu la program, asta a vrut să spună domnul primar, nu există o astfel 
de limitare. Nici măcar când îţi înscrii copilul la grădiniţă, poţi să- l duci oriunde, nu e grădiniţă de 
circumscripţie sau aşa cum ar fi o şcoală. De ce ar fi limitare la grădiniţa de vară. Ar fi bine dacă de. 



[00: 16:29] 
Doina Iancu : Dacă îmi permiteţi , din experienţa anilor trecuţi, de regulă părinţi optează să vină lângă o 
grădiniţă mult mai apropiată grădiniţei unde a fost înscris copilul respectiv. Noi am făcut estimativ 
grădiniţele unde putem fi arondate, dar nu obligăm părintele, el doar orientativ, părintele să ştie că îşi 
poate duce copilul la grădiniţa IS care este foarte apropiată de grădiniţa lui , dar asta nu înseamnă că 

noi obligăm părintele să se ducă acolo. Părintele se poate duce oriunde. Da, mulţumesc şi această. 

[00: 17:04] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Problemă pe care o anticipaţi dumneavoastră nu a existat în anii trecuţi, 

doamnă, deci părinţii au reuşit să se înscrie la alte grădiniţe decât la cele la pe care le frecventau copiii 
lor ş i în anii trecuţi, fără probleme. 

[00:17:19] 
Iuliana Constantinescu : Mari. Eu nu contez lucrurile asta, dar aş vrea să fim asigurat că nu se va 
întâmpla anul acesta. Deci, din punctul nostru de vedere, o fi OK să scrie în cuprinsul regulamentului 
că părintele are dreptul să opteze pentru orice unitate de învăţare, credeţi-ne . 

[00:17:31] 
Bogdan Garbu: Că am am am încercat să invităm toate sincopele astea, deci inclusiv sincopă bugetară, 

inclusiv sincopă de organizare. Doamnele director de aici au mulţi, mulţi , mulţi ani de experienţă în 
spate şi cumva, cumva în dialogul dumnealor, dumnealor au estimat la la nivel estimativ, fiindcă nu ne 
nu poate fi farmacie în sensul ăsta, au estimat exact numărul de grupe şi numărul de copii. Ştim foarte 
bine experienţa anilor trecuţi că deşi trecem 20 de copii la o grupă pe parcursul grădiniţei de vară, nu 
vin atâţia şi ştim foarte bine acest lucru, dar asta nu înseamnă că noi de la an la an am crescut acest 
program ş i proiect, deci coma am încercat să eliminăm toate sincopele posibil. 

[00:18:13] 
Iuliana Constantinescu : Tocmai ş i vă mulţumesc şi semnalele mele sunt ca anul acesta sunt mult mai 
mulţi părinţi care doresc să opteze pentru acest program şi atunci eu vreau să ne asigurăm că fiecare 

părinte poate să opteze pentru ce unitate de învăţământ doreşte şi mai ales să ne asigurăm că în 
momentul în care se poate întâmpla pentru o unitate de învăţământ sunt mai multe cereri decât locurile 
alocate. Ce facem în acel moment. 

[00:18:37] 
Bogdan Garbu: Tocmai din acest motiv o să facem ş i pot să cumva, dacă îmi permiteţi, ca săptămâna, 

dacă îmi permiteţi, să mai adaug ceva, doamna Pector, doar o completare, ca să cumva scuzaţi-mă, nu, 
nu, nu le l egătură o să de săptămâna viitoare, sperăm 2 săptămâni maxim, o să implementăm şi 

modulul de înscrieri online, dar şi cumva vom avea cumva o situaţie foarte clară a numărului de copii 
înscriş i sau a presiunii pe o anumită grădiniţă sau nu, deci cumva putem preîntâmpina astfel de astfel 

de de speţă . Sperăm să nu, să nu fie cazul. 

[00: 19:08] 
Doina Iancu: Cer scuze, trebuie să adăugăm faptul că anul acesta avem mult mai multe grădiniţe 
pentru luna iulie şi în luna august, deci cu siguranţă vor fi acoperiţi foarte mulţi părinţi cu cerinţele lor, 
iar referitor la ce spuneaţi dumneavoastră că nu ştiu părinţii unde să se ducă, ei vor fi anunţaţi din timp. 
Fiecare grădiniţă anunţă că este arondată grădiniţa respectivă Ia o anumită gădiţă de vară şi poate să 
opteze acolo sau în altă paiie. Ei sunt anunţaţi în în timp util. 

[00: 19:37] 
Iuliana Constantinescu : Doamna Iancu, sunt de acord cu doamna inspector, sunt de acord cu 
dumneavoastră ş i ştiu că grădiniţele se ocupă şi că informează şi că toată lumea este, eu vreau să mă 

asigur că nu ne trezim în situaţia în care pentru unitatea de învăţământ sunt mai multe cereri decât 



Jocuri are unitatea de învăţământ şi în acel moment o să ne trezim că nu ştim cum să selectăm copiii şi 
ne blocăm undeva, atâta tot. Vreau să ne luăm nişte măsuri de precauţie pe cât ar trebui să, domnule, 
adică să vă gândiţi dumneavoastră în ce mod am putea face, dacă proceda, dacă se întâmplă acest 
lucru, dacă pentru o unitate de învăţământ vor fi mai ştiţi. 

[00:20:08] 

Doina Iancu: Că noi deja am avut o şedinţă cu eu, am avut de fapt o şedinţă cu domnule director şi Je
am solicitat până joi să-mi trimită efectiv solicitările părinţilor pentru Juna iulie şi august şi atunci vom 
fi, vom şti sigur cum stau lucrurile, iar legat de aspectul acela, da, se poate întâmpla şi acest aspect, să 
nu fie locuri pentru toţi copiii, intervine un criteriu. Eu am spus că trebuie să vină cu adeverinţă din 
care să reiasă că necesită prezenţa fizică ambilor părinţi, pentru că noi ne-am confruntat cu aceste 
cazuri, copii părimămica, stă acasă, dar vrea să trimită copilul la grădiniţă şi în felul ăsta, iar locul unui 

părinte care într-adevăr necesită şi mama şi tata să fie la locul de muncă fizic şi atunci am ne-am 
gândit toate să facem acest, să aplicăm acest criteriu. 

[00:20:57] 
Iuliana Constantinescu : Aşa vă rog să ne gândim la o formulă pe care să o integrăm în cuprinsul 
regulamentului şi să gândim cum am putea să-i selectăm şi eventual să-i redistri, să-i reorientăm către 

o altă unitate de învăţământ care mai are Jocuri disponibile, absolut îmi să ţinem legătura. 

[00:21: 12] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Cred că am suprabirocratiza, ceva ce s-a dovedit că nu este cazul în acest 
moment. Cred că miza noastră este să rezolvăm problemele reale care s-au arătat pe parcursul anilor 
trecuţi. În acest moment, inclusiv pentru situaţia spusă de dumneavoastră se pot, ea se poate rezolva 
foarte uşor, adică e îndrumată spre o altă grădiniţă. Capacitatea noastră în acest moment cred că este de 

trei ori mai mare decât capacitatea de anul trecut, care a fost folosită la jumate. Adică avem o 
capacitate foarte mare. Problema aceasta de care spuneţi dumneavoastră că s-ar putea să nu mai existe 
locuri este nu imposibilă, dar extraordinar de improbabilă. Repet, am crescut foarte mult capacitatea 
faţă de anul trecut, când nu s-a ocupat toate locurile. Şi pentru aceste situaţii de tipul acesta cu 
siguranţă se poate rezolva, te tricându-se la alte la alte grădiniţe, fără niciun fel de problemă, pentru că 
regulamentul nu spune că trebuie să mergi la o una singură. 

[00:22:21] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Poţi să-ţi alegi orice grădiniţă. În momentul în care se înscriu toţi copiii pe 

sistemul cel mai simplu, când s-au ocupat toate locurile dintr-o grădiniţă, grădiniţă şi mai bine a en 
plus una solicitare, acea e în plus, una e trimisă la o altă grădiniţă. E foarte simplu. Cerinităţi de 

învăţământ trebuie să aibă o bază legală în care. 

[00:22:41] 
Iuliana Constantinescu : Face acest lucru, pentru că altfel se vor risca discuţii. 

[00:22:44] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Nu o să existe discuţii, doamnă, pentru că o să spună s-au terminat toate 
locurile. Puteţi să mergeţi şi la o altă grădiniţă. Vă rog, doamnă. 

[00:22:51] 
Daniela Popa: Vreau să vă spun că anul trecut au fost efectiv 720 de înscrieri. Vă imaginaţi că anul 

acesta sunt estimate 2280, ceva. 

[00:23:04] 
Radu - Nicolae Mihaiu: De trei ori mai mult mai mare este capat. Poate. 



[00:23:06] 

Daniela Popa: Că şi anul trecut au fost estimate 1 OOO şi un pic şi au fost 720 efectiv înscris. Şi şi chiar 

n-a fost nicio problemă de nici de nicio. 

[00:23: 17] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Pentru că suprabirocratizăm ceva ce se poate rezolva foarte simplu. Stingem 

în situaţie aceeaşi, că pe urmă să dis discutăm de ce am, de ce n-am pus. Nu vom ajunge, doamnă, că 

n-am ajuns în niciun an şi acum am, am crescut de trei ori capacitatea. 

[00:23:41] 

Iuliana Constantinescu : Şi mai am o problemă extrem de impo11antă în acest moment pentru elevii din 

unităţile de învăţământ care provin din fami lii vulnerabile. Primăria subvenţionează hrana. Ar trebui ca 

acest lucru să se întâmple şi pe perioada verii pentru acei copii, pentru că altfel le luăm practic 

posibilitatea de a participa la proiectul grădiniţa de vară, pentru că nu vor avea bani să-şi plătească 

hrană. 

[00:24:08] 

Daniela Popa: Primăria, din care noi alocăm 22 lei pe copil, ce-i cu risc de marginalizare sau din FA, 

cu siguranţă că vom menţine această. 

[00:24: 18] 

Iuliana Constantinescu : Ar trebui inclus în proiect pentru că acei bani vin pe perioada funcţion anului 

şcolii. 

[00:24:23] 

Daniela Popa: Da, vom include asta, că se vor respecta prevederile hotărârii privind asta da. 

[00:24:31] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Bun, vă rog să ajutaţi atunci să pregătiţi un amendament pentru acest proiect 

în acest sens. Mulţumesc . 

[00:24:43] 

Pasciuc Paula: Bună ziua mă gândeam dacă am putea face mult mai transparent acest proiect şi am 

putea spune foarte c lar tarifele care sunt acordate pentru cadrele didactice, personalul auxiliar, 

nedidactic şi coordonatori, adică mă gândesc că nu fiecare unitate de învăţământ decide asupra 

tarifului pe care îl acordă personalului didactic ş i celelalte, celăl alt personal, ci atunci ar trebui tăcut 

foarte clar, nu ştiu personal, nota de fundamentare. 

[00:25: 15] 

Bogdan Garbu: A bugetului sau ceva de genul ăsta sau nota de for, ca să fie un tarif unic pentru fiecare 

plată. Putem pu putem face acest lucru să trecem nota de de fundamentare . Dacă este în regul ă. 

[00:25:27] 
Pasciuc Paula: Ok, atunci la nota aceasta de fundamentare se va fi alcătuit aşa din tarifele către cadrele 

didactice, Personalul ne-auxiliar, îndrumător, îngrijitori va include şi această hrană pentru persoanele 

ne-aşa şi de asemenea putem prevedea pentru că pe timpul verii copiii nu vor putea veni. Adică este 

foarte riscant să vi nă cu hrană de acasă pentru că te nu au hrană, sigurat. A OK bine, atunci atâta deci 

facem de partajat pentru fiecare tarif. 

[00:26:05] 
Iuliana Constantinescu : Exact. Nota nota de fundamentare nu face parte din. 



[00:26:09] 
Bogdan Garbu: Ok. 

[00:26: 10] 
Radu - Nicolae Mihaiu: A nota de fundamentare face parte din hotărâre. 

[00:26: 15] 
Pasciuc Paula: Ok bine. 

[00:26: 16] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Integrantă . 

[00:26: 17] 

Pasciuc Paula: Vă ocupaţi dumneavoastră deja pri nu intervenim cu nimic da, bine ok mulţumesc de 
asemenea, dacă tot ne consultăm, întrebam dacă n-ar fi bine totuşi să precizăm nişte criterii de 

departajare. Să specificăm totuşi că fiecare părinte poate opta pentru orice grădiniţă, dar în cazul în 
care acea grădiniţă are locurile ocupate sunt anumite, nu ştiu, criterii de depai1ajare. Nu ştiu dacă e 

bine, nu e bine. 

[00:26:59] 
Mateescu Daniela: Daţi voie. 

[00:27:00] 
Bogdan Garbu: Altă grădiniţă. 

[00:27:01] 
Mateescu Daniela: Aici. Ce spune doamna Constantinescu Eu aş propune să se treacă şi în proiect, 
pentru că deja ne-a cerut DGAPI documentele ca să le pună în platforma pe care doriţi să o 

implementaţi şi criterii pentru că se poate un părinte să dorească grădiniţa mea şi să ocup locurile şi 
atunci în baza la ce îl trimit la altă grădiniţă şi nu doreşte, trebuie să existe nişte criterii, la fel cum este 
metodologia noastră de înscriere în învăţământul preşcolar, antepreşcolar, criterii generale sau criterii 
specifice aprobate de consiliul de administraţie. 

[00:27:37] 
Iuliana Constantinescu : Iar criteriile specifice să se aplice doar în situaţia în care numărul de solicitări 

depăşeşti, depăşeşte. 

[00:27:42] 
Mateescu Daniela: Numărul de locuri. Noi, în şedinţa cu doamnele director, ne-am gândit că să nu fie 
discriminatoriu un criteriu să fie ambii părinţi să lucreze ca să poţi să-l aduci la caritate să. Păi , atunci, 

dacă părinţii, doamnă. 

[00:27:57] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ce înseamnă ambii părinţi să lucreze în familii monoparentale ce sunt? Le. 

[00:28:02] 
Mateescu Daniela: Orientală, are dreptul şi doar cu un părinte, că e monoparental, nu se pune 
problema, adeverinţe salariat, atunci dacă părintele stă acasă, pentru ce-ş i doreşte. Grădiniţă de vară. 

[00:28 : 13] 
Radu - Nicolae Mihaiu: De abia ăsta aş zice că este un criteriu discriminatoriu. 



[00:28: 17] 

Mateescu Daniela: Atunci nu, nu găsim alt criteriu, cum îi departajăm, dacă ocupăm locurile şi nu mai 
nu-l mai primim în baza. La ce îi respingem dosarul sau. 

[00:28:28] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Nu se respinge niciun dosar, avem o capacitate mult mai mare, nu se se 
redirecţionează, direcţionez, dar dacă mă scuzaţi, mă scuzaţi că vreau că vreau să întreb acest lucru. E 
o problemă reală , adică avem această problemă de neocuparea capacităţii. 

[00:28:54] 
Pasciuc Paula: Având în vedere că a existat un precedent cu zice şi doamna inspector, am auzit-o 

spunând că la grădiniţa Castel a existat acest lucru. Haideţi să prevenim lucrurile astea, să ajungem la o 
variantă cât mai bună a celor două proiecte. Mă rog, grădiniţa de vară, dacă discutăm acum, bănuiesc 

că s-a mai întâmplat şi pe la nu ştiu , în alte UAT-uri să existe această problemă şi să existe nişte 
criterii. Problema. Problema CEM la cele mai bune variante. 

[00:29:22] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Variante era un trebuie să fie unor criterii suplimentare este că 

suprabirocratizăm un proces care ar trebui să fie simplu şi le cerem oamenilor tot felul adeverinţă de 
venit îi că sunt amândoi părinţii care muncesc sau nu muncesc, că e monoparental, după ce că e o 
mamă singură mai trebuie să aducă şi adeverinţă că-i mamă singură ş.a.m.d. Adică aşa ceva. Mi se 

pare ruşinos să cerem pentru un o situaţie care e foarte probabi l să nu se întâmple. Din punctul meu de 
vedere, în această speţă, cel mai simplu, mai ales dacă o să avem şi un sistem online primul venit, 

primul servit. E un sistem foarte bun din punctul meu de vedere, n-are de ce să nu fie. 

[00:30:04] 
Iuliana Constantinescu : Vedere, că toţi aceşti copii sunt deja cuprinşi în sistemul de învăţământ 
preşcolar şi antepreşcolar. Acele adeverinţe ar trebui să existe deja, acea acele documente ar trebui să 

existe. Îmi. 

[00:30: 14] 
Bogdan Garbu: Cer scuze dacă doar că discuţia este doar pentru doar pentru copiii care rămân cumva 
neînscrişi. Noi noi vom avea prin această platformă, noi vom avea tot timpul o situaţie a locurilor 
libere disponibile pe care o putem pune la dispoziţia tuturor, iar în momentul respect în momentul 
acela părintele respectivul şi poate îl, domnule Gădiţă, nu ştiu a doamnei I. Pentru această. 

[00:30:34] 
Iuliana Constantinescu : Iniţiativă, repet, îmi doresc să nu ajungem în situaţia în care 200 de locuri 

alocate la o grădiniţă şi se prezint al 2-a sutele. 

[00:30:47] 
Bogdan Garbu: O parte dăm la o parte. 

[00:30:50] 
Radu - Nicolae Mihaiu: A 2-a sutele A I la care s-a înscris ca ordine cronologică va fi redirec 

redirecţionat către o altă grădiniţă. 

[00:30:59] 
Iuliana Constantinescu : Prin regulamentului că vor fi înscriş i în ordinea în ce depunerii cererilor şi în 
limita locurilor disponibile, iar peste limită vor fi redirecţionaţi către alte unităţi de învăţământ. E aşa 

de greu. 



(00:31:13] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ok, bine o să prevedem. 

(00:31:14] 

Pasciuc Paula: Eu revin un pic totuşi de a avea conturate nişte criterii de departajare pentru că acuma 
realitatea bănuiesc că o ştie fiecare şi n-ar trebui să ne ascundem. Dacă toţi suntem Ia o dezbatere. Prin 

o transparenţă, nu am birocri birocratizat şi dimpotrivă, am transparentiza un proiect şi n-am pune 
personalul din unităţile de învăţământ să facă tot felul de explicaţii de nu ştiu justificări. Aşa ar fi 
foarte transparent şi s-ar arăta foarte clar, Domnule, în baza Ia actele aduse, vă încadraţi aici. Dacă nu 
vă cadraţi aici, aşa lăsaţi o portiţă foarte largă, iar cererile, dacă vor fi foarte mari, se vor lăsa cu alţii. 
Înscrierea. 

(00:31 :55] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Se va face online, se va putea selecta grădiniţa care mai are locuri disponibile. 
E foarte simplu, foarte transparent. 

(00:32:05] 
Pasciuc Paula: Bun. 

[00:32:07] 
Adina Nedelcu: Bloca platformă. Dinanedelcu Sunt directorul grădiniţei 138. În urma înscrierilor 

online, în momentul în care se ajunge Ia numărul maxim al capacităţii unităţii, se blochează. 

[00:32:22] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Da, nu se mai acceptă în scrieri Ia aşa grădiniţă. Mi se pare cel mai simplu. 

[00:32:25] 
Adina Nedelcu: Am înţeles. Ideea este că în unităţile de învăţământ prioritar sunt copiii care, deci 
pentru o grădiniţă de vară, prioritar sunt copiii care deja sunt înscrişi în acea unitate de învăţământ. De 
acord, deci clar va trebui să avem în vedere locurile rămase disponibile după înscrierea copiilor care 
deja sunt cuprinşi în acea unitate de învăţământ, iar dacă dumneavoastră spuneţi că se redirecţionează, 
trebuie să apară undeva, să ştie părinţii. 

[00:32:52] 
Radu - Nicolae Mihaiu: În aceeaşi platformă online. Corect este aceeaşi platformă online. 

[00:32:57] 
Adina Nedelcu: Este perfect şi nişte criterii, să ştim clar că au prioritate între cei care sunt deja înscrişi. 

[00:33:02] 
Iuliana Constantinescu : De unitate. Pe locurile disponibile se pot înscrie copii din alte unităţi de 
învăţământ care optează pentru acea unitate de învăţământ şi pe ce criterii departajăm. Deci, mie mi se 
pare, doamna inspector că ar putea să facă foarte uşor nişte criterii. 

[00:33:17] 
Adina Nedelcu: De departajare. Revin cu o întrebare Ia dumneavoastră înscrierile vor rămâne doar 
online sau ş i fizic în unităţile de învăţământ. 

[00:33:27] 
Doina Iancu: Să nu uităm că anul trecut am avut o situaţie în care părinţii s-au aşezat Ia coadă de seară, 
au stat o noapte întreagă părinţi, bunici să-şi înscrie copilul. Aici discutăm de copii care nu au nişte 
situaţii financiare foarte oii şi fizic. Vă rog, vă rog să mă lăsaţi pufin. Îmi cer scuze. Sunt familii care 
au nişte situaţii destul de grele, care nu vor avea posibilitatea sau nu ştiu să-şi fa să-şi înscrie copilul 



online. Ce facem cu părinţii ăştia? Haideţi să stabilim, ne luăm său ne nu ne aşezăm de seara la coadă 
la poarta grădiniţei să ne înscriem. Am avut anul trecut această situaţie, nu contează, nu contează. 
Unitate de învăţământ. Anul trecut a fost un experiment, cu siguranţă din ce înţeleg eu, da, domnul din 
primar a fost la şcoală, dar se poate întâmpla şi la grădiniţă. 

[00:34:24] 

Bogdan Garbu: Consilier a fost o situaţie cumva atipică, în sensul în care era vorba de şcoală după 
şcoală şi eram limitaţi de numărul de clase tiv disponib. 

[00:34:32] 

Doina Iancu: E clar că anul ăsta avem mai mulţi părinţi interesaţi care vor să-şi aducă copiii la 
grădiniţă în acest program. Noi trebuie să luăm toate măsurile ca această situaţie să nu se mai repete 
vreodată în sectorul nostru. Repet, părinţii care nu ştiu au nişte situaţii grele, că despre asta discutăm. 
Ei nu vor ştii să acceseze în online să-şi înscrie. Părinte, copilul trebuie să lăs, le lăsăm posibilitatea să 
vină la poarta grădiniţei să-şi înscrie copilul. Nu trebuie să limităm doar online şi de acolo îi 
direcţionăm noi. Tot online trebuie să existe şi informaţia. 

[00:35:15] 
Adina Nedelcu: Scrie undeva în pactul care nu le înscrierea numai o. 

[00:35: 18] 
Doina Iancu: Online şi este şi fizic, cum ne gătim. Vor fi destul de mulţi care nu au această capacitate. 
Da, se scrie online, găsim soluţia cea mai bună şi pentru ei. 

[00:35 :29] 
Adina Nedelcu: Suntem de acord cu dumneavoastră însă şi noi ca şi director, ca de unităţi de 
învăţământ, trebuie să putem accesa această platformă sau să transmitem undeva ca să se ştie exact 
numărul de solicitări, să putem transmite, pentru că dacă vin şi fizic şi noi primim dosare fizic şi îi 

depun şi online şi la un moment dat se termină capacitatea. Trebuie s să fie anunţaţi într-un fel, deci 
noi trebuie să fim, trebui formula cea mai. 

[00:35:53] 
Doina Iancu: Bună ca cel care a depus online. În afară de acest aspect. 

[00:35:57] 
Adina Nedelcu: Vă rog mult de tot domnul primar, dacă puteţi să luaţi în considerare şi faptul că unele 

unităţi de învăţământ sunt înscrise cu 20 de copii la grupă, altele cu 15 copii la grupă ar trebui să fie 

uniform. 

[00:36: 1 O] 
Bogdan Garbu: 15-15 sau 20. Eu e e o discuţie, ştiu că în accepţiunea dumneavoastră doriţi 15, dar am 
avut multe discuţii pe tema asta şi foarte multe dintre colegii dumneavoastră voci şi 20 în regulă. 

Atunci. 

[00:36:22] 
Adina Nedelcu: Va trebui să fie un pic la buget. 

[00:36:27] 
Daniela Popa: Că numărul copiilor de la grupă nu modifică numărul cadrelor implicate. Adică dacă o 
educatoare stă cu 15 copii sau cu 20 primeşte aceeaşi sumă. Deci bugetul nu este impactat de. 

[00:36:43] 
Adina Nedelcu: Numărul copiilor de la corecţi , ceea ce nu prea să fim corecţi pentru cadrele atât cu 



preşcolarii dar şi că este vorba de preşcolari. Aici da, una e să fie 20 de copii la grupări şi alta e să fie 
15. Trebuie să fim corecţi şi cu părinţii şi preşcolarii, dar şi cu cadrele didactice şi atunci ar trebui să 
uniformizăm la nivel de sector numărul de copii la grupă. 

[00:37:06] 

Radu - Nicolae Mihaiu : Eu sunt împotriva uniformizări lor. Vă spun sincer, din punctul meu de 
vedere, dacă grădiniţele fiecare au decis cum au decis, merg pe această decizie, sunt pentru 

descentralizare. În aceste în acest sens. 

[00:37:20] 
Adina Nedelcu: Uga frumos să luaţi ca s-a transmis pe numărul maxim de copii 20, tocmai ca să putem 
acoperi şi să fim la capacitate maximă. Însă toate unităţile de învăţământ trebuie să fie la unison dacă 
sumele, sumele. 

[00:37:33] 
Mateescu Daniela: Sunt probleme a fost alta domn primar. Noi unele unităţi care am trimis adresa, 
nota de fundamentare mai înainte am trimis-o cu 20, numărul maxim la grupă, în schimb, ulterior, când 
am avut şedinţă cu doamnele director şi doamna inspector, ni s-a ridicat o problemă pe care a avut-o 

grădiniţa 280 anul trecut, când a avut reclamaţie de la o mămică că au fost prea mulţi 20 în grupă, 
ţinând cont că la grădiniţa de vară vin din mai multe unităţi şi nu îi cunoşti atât de bine pe copii cât 
sunt de năzdrăvani, temperamentul lor. Şi atunci s-a stabilit să avem 15 la grupă, dar noi care am trimis 

nota de fundamentare înainte, am rămas pe proiectul dumneavoastră cu 20, nu că am do-ar dori cadrele 
didactice să lucreze cu 20 la viţa de vară, că este mult mai greu în momentul în care nu-ţi cunoşti copiii 

cum este acum cu 20. 

[00:38:23] 
Mateescu Daniela: Aici este problema. Am dori noi sau n-am dori că el să lucrezi la grădiniţa de vară 

cu 15, alta e cu 20. 

[00:38:33] 
Iuliana Constantinescu : Mă scuzaţi, dacă îmi permiteţi , ca o completare, sunt perfect de acord cu 
dumneavoastră şi aş vrea să subliniez un lucru cred că ar trebui să mergem pe 15, pentru că vorbim de 
perioadă de vară, perioadă caniculară, când dacă îndesăm 20 de copii în câţiva metri pătraţi, s-ar putea 

să fie nociv pentru ei. 

[00:38:51] 
Bogdan Garbu: Dar dacă îmi permiteţi , o singură întrebare din cei câţi am avut anul trecut 20 sau 15 la 

grupă, 20 au fost 20. Câţi nevin practic efectiv că ştim cu cu cu toţii câţi vin din cei 20 de anul trecut 
au spus că au venit. Păi eu ştiu că au venit, că nu puteau să nu vină, dar câţi din cei 20 au au venit? 
Este foarte important aici să vedem aşa. Un procent. 

[00:39: 14] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Rareori sunt aşa, am uitat eu pe cifrele d e anul trecut. Rareori se întâmplă să 
se ocupe capacitatea maximă din diverse motive că mai pleacă părinţii câte o săptămână cât un 
weekend, câte nu ştiu ce. Aproape niciodată nu este capacitatea maximă, deşi copiii vin, da, nu este 

aproape niciodată capacitatea maximă la grupe. 

[00:39:35] 
Adina Nedelcu: Deci nu vom fi afectate niciun fel în cazul în care vom avea 15 copii şi nu vor fi 20. 

[00:39:41] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ideea este că dintre toţi copiii este documentat faptul că unii lipsesc şi dacă 



capacitatea este de 15 copil, la grupă I s-au înscris 15 copii, vor veni 1 O, am înţeles, dacă sunt 20, o să 
vină 15. Da. 

(00:39:58] 

Doina Iancu: Primari sunt mai puţin. În luna iulie frecvenţa a fost foarte mare. Într-adevăr, în luna 

august, când este luna concediilor, atunci frecvenţa este mai scăzută. Dar luna iulie, într-adevăr, au fost 
copii în grădiniţă. 

(00:40: 11] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Au fost da, niciodată nu a fost capacitatea maximă. Eu. 

(00:40 :14] 
Pasciuc Paula: Cred că trebuie să asigurăm un cadru cât mai, adică să nu avem astfel de flexibilităţi, 
adică o regulă generală că se respectă, că nu se respectă, adică dacă trebuie să fie, haideţi să stabilim 
cinci pe pe grupa, grupă să fie 15 copii cu două cadre didactice, ar fi cel mai mitar. Şi vă întreb eu. Dar 
să. 

(00:40:36] 
Daniela Popa: Ştiţi că ajută. Dacă la un număr mai mutaerial, transformarea grupelor în 15 din 20, să 

ştiţi că presupune crearea a încă cinci grupe noi , de exemplu, da, ceea ce înseamnă încă 1 O cadre 
didactice. Suplimentar, dispuneţi de cadrele acestea didactice, vă trebuie încă 1 O, că. 

(00:41 :00] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Nici nu sunt şi asta trebuie să ne gândim şi asta înseamnă reducerea capacităţii 
şi a posibilităţii de a prelua un număr de copii . 

(00:41 :07] 
Iuliana Constantinescu : Domnul primar, aici vorbim despre faptul că punem un cadru didactic să 
lucreze cu 20 de copi i în co-în în condiţii le în care acel cadru, mă scuzaţi. 

[00:41:16] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Doamna Constantinescu, nu aveţi experienţa acestui program, nu aveţi 

experienţa acestui program? Experienţă da, da, decât dumneavoastră în sistem, a acestui program în 
sistemul de învăţământ? Da, la şcoală da. La grădiniţă nu. 

(00:41 :30] 
Iuliana Constantinescu : O să ne păstrăm măcar respectul cuvenit şi să mă lăsaţi să termin expunerea 
până la capăt, ca să înţelegeţi despre ce vreau să vorbesc. Vorbim de perioada concediilor de odihnă, în 

care cadrele didactice vin şi lucrează suplimentar. Le punem să lucreze pe o perioadă caniculară, cu 20 
de elevi care de cele mai multe ori sunt adunaţi din mai multe unităţi de învăţământ ale căror probleme 
nu le cunoaştem. Ne putem trezi în s ituaţia în care într-o grupă să fie elevi cu cerinţa educaţională 

specială, mai mulţi decât ar trebui să fie necesar ş i avem după aceea pretenţia ca a 1 septembrie aceste 
cadre didactice să fie optime pentru un nou an şcolar, ceea ce nu este absolut deloc în regulă. Sunt 
părinte, îmi doresc ca copiilor să le fi e asigurate cât mai multe locuri, dar nici nu pot bate de joc de 

cadrele didactice. Mă iertaţi. 

[00:42: 17] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Este un program care a funcţionat ş i anii trecuţi în aceleaşi condiţii şi nu cred 

că cadrele didactice au simţit că să cineva îşi bate joc de ele. 

(00:42:25] 
Iuliana Constantinescu : Tocmai ceea ce doamnele au confirmat mai devreme că nu este normal şi nu 

este corect. 



(00:42:30] 

Bogdan Garbu: Dacă doamnele cadre didactice res respective vin în acest proiect. Deja suntem în al 3-
lea an consecutiv, deci nimeni nu şi-a bătut bate joc de aceste doamne, cu atât mai mai mult cu cât şi 
anul ăsta creştem, creştem veniturile. Deci cum să ne batem joc de dumnealor. Şi este o chestie 
opţională, nu este o chestie obligă, nu cred că vreo doamnă director de aici impune cuiva să participe 
în acest proiect. Este o chestie strict opţională. Suntem în al 3-lea an, an de an creştem, nu am avut 

reclamaţii, nu am am av, nu am avut discuţii , nu am avut absolut nimic în acest sens. De asta spun că 
nu poate. Eu înţelegem. Păi. 

(00:43:06] 

Iuliana Constantinescu : Doamnele director care sunt prezente aici în sală să-mi confirme dacă eu 
greşesc în afirmaţia pe care o fac acum, există discuţii între cadrele didactice din unităţi de învăţământ 
diferite, care nu înţeleg de ce primesc aceeaşi sumă de bani, dar sunt obligate să lucreze cu mai mulţi 
copii. Se creează tot felul de astfel de situaţii. Sunt au fost situaţii, an sau probabil că vor fi anul acesta 
când cadre didactice dintr-o anumită unitate de învăţământ vor alege să lucreze pe perioada 
concediului într-o altă unitate de învăţământ, ca să fie resursă umană, cred. Sunt convinsă că vor fi 
astfel, mai ales la personalul de îngrijire. Da, nu la cadrele didactice. Îmi doresc să nu fie astfel de 
discuţii şi îmi doresc ca doamnele director să nu fie puse din nou îmi postura de a fi acuzate că au făcut 

dumnealor cine ştie ce. Da, acte, nereguli. 

[00:43:53] 
Iuliana Constantinescu : Te rog frumos să-mi confirme dacă. 

[00:43:55] 
Mateescu Daniela: Eu în ceea ce spun am dreptate sau îmi cer scuze, dar are dreptate, pentru că eu m

am confruntat cu astfel de problemă. M-am întrebat după ce o mămică a postat pe grupul de la grupa 
respectivă nota dumneavoastră de fundamentare şi au văzut la noi nouă grupe, 180 de locuri şi la altă 
grădiniţă, să zicem, opt grupe cu 120 de locuri, adică şi-au împărţit şi au văzut că sunt 15 şi n-am ştiut 
ce să le spun. 

[00:44:23] 
Mateescu Daniela: Am zis că o să discutăm că e doar o notă de fundamentare, nu e aplicat, pentru că 
ştiam că noi care am apucat să trimitem notele noastre de fundamentare, la rândul nostru am pus 20, 
maximul şi după ce am avut discuţia că au fost probleme, anul trecut s-au convenit 15 copii, dar văd că 

nu s-a mai luat în calcul, dar trebuie să se ia în calcul, pentru că ele primesc acelaşi stimulent, că 
lucrează cu 15, că lucrează cu 20, primesc acelaşi stimulent din partea primăriei, adică şi dacă sunt 15 

înscriş i şi lipsesc şi la 20 lipsesc. Dacă ar fi să punem problema cu absenteismul. 

[00:44:59] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Nu lipsesc la fel de mulţi unu la mână, doi la mână, muncesc acelaşi timp, că 
nu muncesc mai mult timp, acelaşi timp se munceşte şi din punctul meu de vedere şi salariul iau tot la 

fel ca în timpul unde. 

[00:45: 18] 
Adina Nedelcu: Este diferenţa. Cinci copii fac diferenţa. 

[00:45:23] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Sunt de acord. Pe de altă parte, acela programul pentru grădiniţa de vară este 
mai puţin aglomerat decât programul pentru o grădiniţă din timpul anului şcolar şi asta trebuie să ţinem 

cont de acest lucru. Este mai lejer vara. 



[00:45:45] 

Mateescu Daniela: Au spus că au fost probleme, că erau prea aglomeraţi să în timpul anului să facem 
uniform. Eu nu sunt împotrivă. La 15 sau la 20 la toate grupele de grădiniţă la fel. 

[00:45:58] 
Adina Nedelcu: Asta e ok. 

[00:45:58] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Atunci haideţi să facem 20 de copii la grupul ăsta, puţiile. 

[00:46:02] 
Adina Nedelcu: Cel mai corect ar fi să lăsăm ori 15, ori 22. 

[00:46:06] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Of, haideţi să păstrăm, am înţeles. Haideţi să punem atunci 20 de copii ca să 
fie şi atunci mai rezolvăm şi din potenţiala problemă, că sunt prea mulţi copii înscrişi în acest caz şi să 
punem 20 de copii. 

[00:46:22] 
Doina Iancu: Domnule primar, dar de ce nu punem 15? Că aşa cum v-am explicat, vin tot felul de copii 
cu cerinţe CES care necesită o atenţie deosebită. De regulă, cu asemenea copiii ne confruntăm, Noi le, 

eu zic că să lăsăm 15, pentru că şi colegele educatoare mi-au spus clar un exemplu de la mine, dar am 
auzit şi alte colege de la alte grădiniţe, vor 15, sunt deja obosite. 

[00:46:47] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Dacă punem 15 peste tot înseamnă că scădem numărul capacitatea de copii 

înscrişi cu un sfert. Asta înseamnă de fapt. Deci dacă din 20 scădem cu cinci, scădem toată capacitatea 
cu un sfert din tot ce ştiu eu până acum. Repet nu. Sigur că e mai uşor pentru educatoare. Ar fi mai 
uşor să fie cinci copii, nu 15, nu 20. Cel mai simplu ar fi ca în fiecare clasă să fie cinci copii, dar 
realitatea este că trebuie să facem o chestie funcţională pe care am făcut-o şi anul trecut şi afum şi 
acum 2 ani. Deci, din punctul meu de vedere, eu înţeleg că unele cadre se pot supăra şi atunci ar fi mai 
bine să fie clar peste tot şi atunci haideţi să facem 20, pentru că, repet, dacă sunt situaţii din acestea 
punctuale, poate le se pot redistribui mai ales în cadrul aceleaşi unităţi, aceleiaşi unităţi. 

[00:47:43] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Mulţumesc, eu. 

[00:47:43] 
Adina Nedelcu: Mai vin cu o propunere către dumneavoastră şi. 

[00:47:45] 
Anca Badea: Eu două întrebări, dacă îmi permiteţi. Tot la subiect. Anda Badea Sunt consilier local 

Prima întrebare este care este numărul de copii la grupă în timpul anului şcolar 20-20. Vă mulţumesc şi 
cea de-a 2-a întrebare copiii cu ce să nu vin, de obicei cu însoţitor, ştiu că au un certificat şi înţeles, 

sunt foarte. 

[00:48:07] 
Adina Nedelcu: Mulţi copii nedi diagnosticaţ i care prezintă probleme. 

[00:48:11] 
Anca Badea: Păi aceea ne diagnosticaţi , nici noi nu putem să spunem că de fapt sunt suces, pentru că. 

[00:48: 16] 
Adina Nedelcu: Sunt pe toate felurile. Ideea este în felul următor voiam să vin cu o propunere pentru 



dumneavoastră dacă aţi putea să lăsaţi totuşi la grupă 15 copii şi în cazul în care sunt foarte multe 
solicitări sunt e full , ne-am ocupat toate şi părinţii totuş i vin şi fac, îşi depun cereri să suplimentăm 

până la 20, dar să pornim de la 15. Mi se pare cea mai bună propunere. 

[00:48:44] 

Doina Iancu: Este acelaşi. 

[00:48:5 1] 

Adina Nedelcu: Domnul director. Deci dacă am merge la 20 de copii pe grupă la toată lumea, ok, 

rămânem sau nu, rămânem locuri libere, dar dacă mergem la pe 15 copii ş i se ocupă tot online, fizic 

peste tot putem suplimenta noi unităţile, toate la unison cu încă cinci. Personalul rămâne cu acelaşi. Păi 
rămâne. 

[00:49: 12] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Dacă, dacă îmi permiteţi, doamna directoare, dacă îmi permiteţi, haideţi că am 

o soluţie, care este cumva poate în în-pac pe toată lumea, şi Cabra şi Varda, ca să spun aşa, putem avea 

o decizie că există un număr de grupe care este de maxim 20 de copii. La acele grupe elevii se 

distribuie egal, ceea ce înseamnă că dacă s-au înscris X copii, dacă s-au înscris, nu ştiu, sunt 1 O grupe 

şi s-au înscris 150 de copii, vor fi 15 în fiecare în fiecare grupă, dacă s-au înscris 160 de copii, sunt 

câte 16 în fiecare ş.a.m.d. Şi asta rezolvă şi ceea ce spuneţi dumneavoastră, că dacă se înscriu mai mult 

de 15 se per grupă se înscriu 160. Cumva trebuie de redistribuit şi să punem în regulament că grupele 

sunt de 20. Da, odată înscrişi la acea grădiniţă, copiii sunt. Se pot funcţiona şi cu 15 la grădiniţă 

diferită? 

[00:50: 13] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Da, se poate întâmpla acest lucru la aceeaşi grădiniţă, nu. 

[00:50: 17] 

Pasciuc Paula: Păi, bineînţeles , rămânem la varianta aceasta cu 20 de copii per grupă. 

[00:50:22] 

Raluca Tucan: Mai bine punem 15 în hotărâre cu posibilitatea de a-i lua şi pe cei care nu nu mai au loc, 

ca să zic. 

[00:50:32] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Atunci de abia apare acea problemă de supranscrieri a dumneavoastră aveţi 

opt grupe, opt grupe, ori 15 înseamnă 120 de copii. A veţi deja 117, din ce înţeleg, da, ceea ce 

înseamnă dej a că aici începem să spunem că se supra-staţi aşa că mai suplimentat. E acelaşi lucru, 

practic, doar că e o birocraţie suplimentară inclusiv pentru dumneavoastră. Gândiţi-vă că aveţi, să 

zicem că lăsăm 15 şi la dumneavoastră se înscrie 130 de copii. Practic e acelaşi lucru, ca şi cum am fi 

zis că sunt 20 de copii per grupă. Practic e acelaşi lucru, dar aveţi de făcut o birocraţie suplimentară? 

Staţi aşa, să suplimentez să. Şi aş spune că grupele trebuie să fie de minim I O şi maxim 20.000 mi se 

par ok. Aşa putem să punem ca în lege. Da, exact. 

[00:5 1 :36] 

Adina Nedelcu: Perfect, exact. 

[00:51 :39] 
Pasciuc Paula: Exact da, da, atunci nu mai este o chestiune unitară . Am pornit de la ideea de a face o 

chestiune unitară. Păi e. 

[00:5 1 :45] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ca în lege. Dacă e ca în lege, face ca lege. 



[00:51 :47] 

Pasciuc Paula: Pe grupe, unde un cadru didactic lucrează cu 12 sau. 

[00:51 :53] 
Iuliana Constantinescu: Şi altul cu 17. Dincolo de aspectul pe care l-am ridicat mai devreme, cu 

nemulţumirea cadrelor didactice, eu ca părinte, mi-aş dori ca pe o activitate complementară, da, 
vorbim de nişte servicii educaţionale cu un program educaţional complet complementar. Copilul meu 
în perioada vacanţei de vară să aibă. Dacă vrem să punem să ducem la îndeplinire toate acele obiective 
pe care le-a scris frumos în în anexa la la regulamentul de finanţare. Ar trebui să fie 15 copii, pentru 
că, repet, pe o perioadă caniculară, în care nu ştiu câte unităţi de învăţământ au infrastructura necesară 

pentru a asigura copiilor şi activităţi sportive, recreative, să stăm să îndestăm 20 de copii timp de 8h/zi 
într-o grupă? Nu este în regulă. 

[00:52:40] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Păi sunt aceleaşi grupe care au 20 de copii deja în timpul restul anului şcolar. 

[00:52:46] 
Doina Iancu: Pe timpul verii. Asta vroia să spună doamna. 

[00:52:52] 
Pasciuc Paula: Bun, cred că punem mai multe virgulă decât ar fi necesar în acest proiect şi ar trebui să 

punem nişte puncte, nu virgulă. Şi atunci eu am mai multe întrebări pe care, nu ştiu, nu mi-am găsit 
răspunsul până acum. Dacă avem înscrieri şi online şi fizic, atunci criteriu primul venit, primul servit. 
Pe care listă este aplicat, pe cea online sau pe cea fizică . Adică primul venit, primul servit? Da, avem 

două forme de înscriere. 

[00:53:24] 
Raluca Tucan: Rugămintea mea este următoarea să ne lăsaţi pe noi să facem înscrierile pentru 
grădiniţa de vară, dar doar noi, fizic sau online. Tot nouă să ni se trimită pe mail, nu dumneavoastră, 
pentru că ţineţi cont că o să avem şi înscrierile în acea perioadă şi o să fie foarte greu pentru noi să 
gestionăm situaţia înscrierilor în comun cu dumneavoastră. Deci, până acum 3 ani de zile am 
funcţionat foa1ie bine cu înscrierile în fiecare unitate fizic. Cumva. 

[00:53:55] 
Bogdan Garbu: Cumva ăsta a fost unul dintre motive pentru care am încercat şi varianta cu online, 
ştiind foarte bine gradul de încărcare în care sunteţi în acea perioadă, mai ales că aveţi şi înscrierile la 

la grădiniţă. 

[00:54:05] 
Raluca Tucan: Da, dar este foarte bine să gestionăm două situaţii deodată şi gândiţi-vă că noi deja ştim 

care sunt copiii care vor veni la diverse grădiniţe arondate, nearondate. Nu contează, dar noi ne ştim 
numărul copiilor din fiecare unitate, ştim unde se duc noi ştim toate detaliile în online-ul ăsta, noi am 
încercat să venim în sprijinul dumneavoastră, este mai complicat, ne dorim să o e o grijă mai mare 
pentru noi şi o piedică totodată, pentru că nu putem să gestionăm bine situaţia . 

[00:54:35] 
Mateescu Daniela: Pentru anul şcolar următor. Vin tot fizic, chiar dacă îşi depun dosarul online, 
trebuie să vină fizic Ia validare, deci oricum vin până la sediul grădiniţei. 

[00:54:45] 
Bogdan Garbu: Asta încercăm să să evităm , adică să nu să nu mai vină fizic până la sediul grădina 

deţi-vă. 



[00:54:50] 

Raluca Tucan: Că în fiecare unitate noi ne cunoaştem numărul care copiilor care vor veni din unitatea 
noastră în creşa sau grădiniţa de vară. Plus că în primul rând noi pe aceea trebuie să-i înscriem. 

[00:55:02] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Mă noştri, am am am o întrebare, ei depun-o, toţi părinţii depun online şi după 
aceea vin fizic la validare. Nu. 

[00:55:11] 

Doina Iancu: Foarte puţin, doi, trei, dacă depun un ei în râzi fizic vin. 

[00:55:16] 

Pasciuc Paula: Am înţeles. 

[00:55: 18] 

Raluca Tucan: Sau dacă doriţi dumneavoastră să faceţi înscrierile la grădiniţa de vară. Nu este absolut 
nicio problemă pentru noi, dar luaţi-o cu totul. Adică nu putem să ne împărţim şi noi, şi 

dumneavoastră, ori noi, ori ori platforma? Păi, platforma dgapsa Primăriei nu e, e foarte, e, mi-e greu, 
foarte greu, nu e greu, nu este o idee bună pentru noi. 

[00:55:45] 

Pasciuc Paula: Eu cred că este cumva şi cam târziu să avem o platformă care va apărea. În cât timp sca 
a pot apărea. 

[00:55:52] 
Raluca Tucan: În spam şi dacă vor fi în spam noi nu ne uităm. Ok. 

[00:55:56] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Deci eu n-am. Doar ideea ar fi fost ca această platformă să vă ajute şi pe 
dumneavoastră şi părinţii. Dacă dumneavoastră spuneţi că este mai simplu fără platformă online, nu e 
niciun fel de problemă. Să să gestionaţi dumneavoastră aceste lucruri. Doar că punem părinţi mai mult 
pe drumuri. Asta este o realitate, că îi punem pe drumuri. Ei nu pot să se scrie. 

[00:56: 15] 
Raluca Tucan: Copiii de la grădiniţa noastră e o problemă pentru ei. 

[00:56: 19] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Să-şi ia da, da, să şi înscrie. Poate am fi reuşit să le simplificăm viaţa. Asta 

încercam, vă rog. 

[00:56:25] 
Iuliana Constantinescu : Tot ce îmi scrie euro online şi la unitatea de învăţământ, aşa cum se întâmplă 
şi la înscrierea. Gadici să gestioneze unitatea de învăţământ şi înscriere în format fizic şi înscriere în 

format online. Dar. 

[00:56:35] 
Doina Iancu: Putem să mai facem şi altfel. De exemplu, părinţii să aducă dosarele pentru grădiniţa pe 
care optează pentru cea de vară. În unitatea unde este deja în scris copilul se strâng toate dosarele şi 
dosarele, după aceea se predau. 

[00:56:50] 
Pasciuc Paula: Bine. Acuma sunt de acord şi cu partea aceasta, că trebuie să ne digitalizăm încet-încet 
şi atunci cred că cea mai bună variantă este să preluaţi şi partea de online, să fie în atributul 



dumneavoastră şi aveţi şi online şi fizic şi puteţi să gestionaţi şi formula acesta primul venit, primul 
servit cumva după o dată oră. 

[00:57:07] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Aici tind să tind să spun următoarele lucruri unu la mână, suntem destul de 

târziu cu acest proiect şi cred eu că ar trebui să mergem pe ceva ce a funcţionat. Pe de altă parte, dacă 
ar fi să ne digitalizăm, cred că ideea doamnei Constantinescu este cea mai bună, anume se face totul 
exclusiv online, iar cine nu poate să facă singur online poate să vină fizic la grădiniţă şi cineva să o 
ajute acolo, la grădiniţă, să facă acest lucru. Dar cred că este târziu să facem pentru acest program 
pentru că nu sunt oameni pregătiţi să preia astfel de de cereri şi de situaţii. Poate ne gândim la un 

program viitor, la programul viitor să facem acest lucru, pentru că acuma mi se pare că e nevoie de 
cineva care să poată prelua dosarul, să-l înscrie pe să-l înscrie online şi suntem destul de târziu şi din 
punctul meu de vedere ar trebui să avem o predictibilitate pentru pentru grădiniţa de vară. 

[00:58:06] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Deci aş tinde în acest moment să păstrăm sistemul de până acum, acesta de 
înscriere care a funcţionat cum a funcţionat până acum şi pentru un program viitor. Să ţinem cont de 
sugestia doamnei Constantinescu, care mi se pare foarte bună dacă vrem să ne digitalizăm. Sunt mulţi 

oameni care ar putea să o facă. Cred că trebuie să facem acest lucru, iar cine nu poate să o facă singur 
de acasă să poată merge la grădiniţă cu documentele şi cineva de la grădiniţă să ajute cu înscrierea. 
Asta s-ar putea face, dar cred că într-un program viitor, nu, oricum. 

[00:58:42] 
Badea Anca 

: Am ş i eu o întrebare OK, dacă se face totul ca până acum, chestiune care a funcţionat foarte bine. Eu 

există o singură problemă ce se întâmplă cu situaţia la zi până la urmă, de unde ştiu grădiniţele unde să 
redirecţioneze copiii care să zicem că ar fi peste numărul alocat la grădiniţa respectivă? Există o 
situaţie centralizată pe care grădiniţele o pot consulta sau. 

[00:59: 13] 
Iuliana Constantinescu : Se poate face raportare la finalul fiecărei zi. Da, către DEGAPI unităţile de 
învăţământ să raporteze situaţia înscrierii. Păi n-am pornit că nu mai dorim o birocratizare. 

[00:59:23] 
Pasciuc Paula: Excesivă. 

[00:59:30] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Nici eu n-aş vrea să fie o raportare zilnică. Mi se pare excesiv efortul 
birocratic. Ca să fiu sincer, cred că în momentul în care se termină locurile la o grădiniţă, anunţă eu nu 
mai mai am terminat locurile de un unde pot să trimit? Cred că este o o situaţie chiar foarte 

funcţională. Da. 

[00:59:51] 
Doina Iancu: Corn comunicăm noi pe grupul de directori. 

[00:59:56] 
Pasciuc Paula: Bun, până la urmă înscrierile cum au loc fizic. 

[01:00:01] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Fizic a rămas? Ce rău că sunt fizic? Ok. 



[Ol :00:06] 

Pasciuc Paula: De asemenea ţin foarte mult şi întreb degapi până când vom avea la dispoziţie, că am 
văzut că este deja o şedinţă cu Consiliul Local pentru joi, cu aceleaşi proiecte, deşi avem astăzi 
dezbaterile au fost puse pe site încă de joi. Da nota de fundamentare cu tarifele departajate pe personal 
auxiliar. Mâine, tactic, mâine mâine OK, pentru că de asemenea ştiu cel puţin de anul trecut că au fost 
cazuri în care nu a fost plătit personalul auxiliar şi aici aş dori cumva să ştiu care este controlul de gabi 
asupra banilor care se duc în unităţile de învăţământ. În calitate. 

[Ol :00:45] 

Bogdan Garbu: De ordonator secundar de credit. Noi am asigurat eţiailor toată sursa de finanţare şi în 

mod oficial nu am sesizări în acest sens de la o persoană sau ceva de genul ăsta. Forma de control care 
este, se face un audit. Forma de control este există . 

[O 1 :Ol :02] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Un NU, dar nu pe asta e parat. 

[01:01 :05] 
Bogdan Garbu: Da, forma de control poate fi în două sensuri în sens. În primul sens este corpul de 
control al sau în întrei sensuri al al meu. După aceea auditul domnului primar, corpul de control al 
domnului pet primar sunt discuţii în acest sens în mai multe speţă, dar au rămas doar la faza de 

discuţii. Nu am nimic concret, nu avem vreo dovadă. În momentul în care vom avea toate aceste 
lucruri vom tri trimite de urgenţă fie către către organele apabilitate, tocmai pentru transparenţă. N-am 

putea să includem în proiect toate aceste lucruri. Asta vom face, asta vom, vom include nota de 
fundamentare, vom vom include tarifele estimate. Asta. 

[Ol :Ol :43] 
Iuliana Constantinescu : A fi plătit pe didactic. Avem următoarea situaţie dânşii au mai puţine zile de 
concediu decât personalul didactic şi atunci sunt probabil perioade în care anumite anumiţi angajaţi au 
fost în activitate şi atunci ei nu au fost plătiţi suplimentar, au, cred, bănuiesc că despre asta e vorba. Au 
fost consideraţi ca prestând în nici nu ştiu cum să spun că nu e normă fiind. 

[Ol :02:03] 
Radu - Nicolae Mihaiu: La muncă, adică nu, nu puteau fi suplimentat, plătiţi suplimentar fiind la 

muncă la grădiniţă. 

[01:02:13] 
Pasciuc Paula: Nu mă refer neapărat la acest lucru. Au fost cazuri. 

[01:02:15] 
Bogdan Garbu: Punctuale în care banii nu au fost direcţionaţi. Nu vom avea ceva oficial, vom lua toate 

demersurile legale. 

[Ol :02:22] 
Pasciuc Paula: De aceea se pare că dacă departajăm foarte clar sumele, dar există şi un control real 
asupra acestor sume, când se duc în unităţile de învăţământ e mult mai transparent ş i ev i tăm astfel de 
ISU, om asigura nota de fundamentare, toate informaţiile da, necesar ş i asta înseamnă că va creşte ş i 

bugetul, pentru că vom prevedea acea masă pentru persoanele. 

[Ol :02:44] 
Bogdan Garbu: Doi, acel voucher de doi da, da, nu, nu, nu de la da, sunt sunt s sunt da, sunt. Sunt acele 
vouchere care sunt asigurate de către prin minister, pe care noi le plătim, dar noi suntem în perioada 
anului şcolar. Vom vom fi de de către noi. Dana Dana Popa cât câte câte vouchere avem noi la pe care 



le le plătim? Mas pentru grădiniţă, pentru persoanele vulnerabile ştiu că erau ceva şapte pe pe toţi 

sector şi valoarea lui era de deci şapte sector sectorul în momentul 6000 de legi, în momentul de faţă 

sunt şapte pe pentru grădiniţa de vară. Nu ştiu cât vom fi în momentul de faţă pentru tot sectorul sunt 
şapte. 

(01 :04:01] 

Pasciuc Paula: Grupa de copii a rămas de 20. Vă întreb. 

(01 :04:06] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Rămâne ca în lege minim 1 O, medie 15, maxim 20 ca în lege, ca în timpul 

anului şcolar. Mie mi se pare absolut corect. 

[01:04:15] 

Doina Iancu: Domnule domnule primar, legat de sume respective. Ne puteţi spune defalcat cât va lua 

educatoare, cât va lua îngrijitoare, ca să ne facem şi noi în calcul, să vedem dacă suma pe care ne-aţi 

alocat-o nu este suficientă. 

(O 1 :04:32] 

Pasciuc Paula: Da, vreau să mă, să-mi răspundeţi şi mie la întrebare. Grupa rămâne de 20 sau nu de 

copii . Adică facem ceva unitar sau adică trebuie făcut amendament schimbat aici. Repet. 

[01:04:44] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ca în lege legea în acest moment este unitară. La nivelul ţării şi la nivelul ţării 

grupa este de minim 1 O, în medie 15, maxim 20. 

(01 :04:56] 

Pasciuc Paula: Ok, dar legea ne permite să avem o discuţie pe un proiect local. Nu ştiţi cum, Doamna, 

vă mai întreb o dată, doamnele director doriţi cum rămâne cu grupa? 20-1 5, cum este lege? Cum, cum 

rămâne? Bine, am discutat degeaba, nu aducem nicio modificare. Rămâne cum e acum. Ok. 

(01 :05:27] 
Anca Badea: Cred că va exista totuşi o modificare. Va exista o modificare, chiar dacă numărul maxim 

este de 20, numărul de locuri ar trebui modificat în consecinţă, pentru că dacă la unele grupe erau 15 şi 

la unele s-au calculat cu 20, acum se calculează cu maxim 20 la toate. Deci numărul maxim de locuri 

va fi mai mare. Se va modifica doar numărul de de grupe. Numărul. 

[Ol :05:46] 
Bogdan Garbu: Maxim de copii rămâne acelaşi. Cumva doar numărul de de grupe se va schimba. Nici 

ma, nici măcar numărul invers. 

(01:05:53] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Numărul de grupe rămâne, numărul de grupe rămâne. Numărul de copii poate 

să se balanseze, să varieze. Da numărul de grupe. 

[Ol :06:09] 
Pasciuc Paula : Degapi cum modificaţi până la urmă? Ca să am şi o variantă, adică conform legii. 

(01:06:13] 
Radu - N icolae Mihaiu: Învăţământului nu mai rămân 15 copii , c1 vor rămâne conform legii. 

Învăţământul. 

(Ol :06:28] 
Daniela Popa: Şi numărul de grupe modifică numărul de personal, ori asta ea are impact asupra 



bugetului calculat. Adică una e s-aveţi 300 de copii cu 15 la grup, alta e să aveţi 300 de copii cu 20 la e 
clar că doamna Popa se se modifică structura personalul ta. 

[Ol :06:49] 

·Bogdan Garbu: Personalului se modifică în sensul în care scade fiindcă tu nu mai avea grupe de 15, 
vei avea doar grupe de 20. 

[Ol :06:55] 

Iuliana Constantinescu : Deci domnul primar de mare form legii învăţământului vom putea ajunge în 
situaţia în care într-o grădiniţă să avem grupe de 1 O copii şi într-o altă grădiniţă să avem grupe de 20 
de copii, ceea ce este absolut inacceptabil. 

[Ol :07:09] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Fii în timpul anului şcolar este acelaşi risc ca şi în timpul anului şcolar fix 
acelaşi. 

[Ol :07: 16] 

Iuliana Constantinescu : În timpul anului şcolar vorbim de învă!ământ obligatoriu, vorbim de arondare 
conform unor circumscripţii sau sau unor criterii specifice. Da, de de înscriere în grădiniţa respectivă. 

Vorbim de învăţământ obligatoriu. Când mă duc la o activitate complementară, trebuie să am nişte 
criterii foarte bine stabilite prin regulament, care trebuie să fie unitare. Asta este opinia mea şi mi-o 
susţin până la capăt. Nu este corect ca într-o grădiniţă să se să să avem 100 de copii înscriş i şi să facem 
1 O grupe şi să plătim 20 de învăţă de educatori şi într-o altă grădiniţă să avem 1 O grupe cu acelaşi 
număr de copii şi să plătim mai puţin educator da, mai este normal. 

[Ol :07:53] 
Pasciuc Paula: Problema aceasta aţi expus-o şi dumneavoastră mai devreme. Nu înţeleg. Aţi renunţat la 

problemă, nu mai există sau nu doriţi să facem nicio modificare, că aţ i spus la un moment dat că sunt 
grupe în care un persan, un cadru didactic, trebuie să aibă grij ă toate cadrele didactice, numărul există, 

aceeaşi. 

[01:08:13] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Regulă pentru toată lumea. Tocmai am pus aceeaşi regulă pentru toată lumea. 

[O 1:08:17] 
Pasciuc Paula: Pentru 200 de cop. Păi , bun, şi rămâne o grupă cu 15 sau cu 20 sau asta întrebam, care 

va fi forma finală, să ştie ş i de, să ştim şi noi. 

[Ol :08:27] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Forma finală propusă de doamna directoare a fost conform legii 
învăţământului, ca să nu mai existe diferenţe de comunicare între grădiniţe. Asta este formularea pe 
care a propus-o doamna directoare. Rezolvă problema dumneaei spunând conform legii 

învăţământului , ceea ce nu poate nimeni să conteste că ar fi un lucru bun şi rezolvă şi o problemă de 
comunicare pe care o aveau faţă de faţă de personal. 

[Ol :08:54] 
Anca Badea: Doamna Constantin, am înţeles un lucru, dumneavoastră spuneţi că numărul grupelor s-ar 
schimba. Înţe l eg că numărul grupelor rămâne constant. Numărul de de copii într-adevăr, ar putea să 

difere de la o grădiniţă de alta la alta. Asta e adevărat, însă dacă numărul grupelor rămâne constant, e 
clar că acelaşi personal auxiliar va fi alocat, ca ca înainte. Nu se schimbă absolut nimic aici. Şi spuneţi 

dumneavoastră că ar trebui să existe nişte criterii, aşa cum sunt e le în timpul anului şcolar. Eu înţeleg 
că a fost acceptat ca să existe ca prim criteriu să fie să aibă prioritate copiii deja înscrişi la acea unitate 



de învăţământ, ceea ce înseamnă că ei deja respectă toate criteriile care sunt respectate în timpul anului 

şcolar. Deci ăsta ar fi primul criteriu şi după aceea, dacă se ocupă toate locurile, vă daţi seama că dacă 

se ocupă toate locurile, atunci ar putea avea loc şi copii care vin de la alte grădiniţe. 

[O 1 :09:52] 

Iuliana Constantinescu Înţeles expunerea mea. Eu vă dau un exemplu. Avem două unităţi de 

învăţământ care au alocate fiecare câte I O grupe. Da, una are alocată 1 O grupe, una are alocată cinci 

grupe. În ambele grădiniţe se vor înscrie I 00 de copii. Vom ajunge în situaţia în care într-o grădiniţă 
vor fi l O grupe cu l O elevi şi într-o altă grădiniţă vor fi cinci grupe cu câte 20 de copii, ceea ce nu este 
corect. 

[O I: 1O:19] 

Mateescu Daniela: Eu am propus ca în legea învăţământului ca să nu mai am probleme cu cadrele 

didactice şi să vadă nota de fundamentare că la o grupă sunt 20 şi la alta sunt 15. Conform legii 

învăţământului , eu, ca director, când primesc dosarele, pot 15, media, dar dacă am 17, nu-mi taie 

nimeni cap, nu vine să-mi spună de ce mi-a căcat. Nă, doi, dar dacă nota de fundamentare apar numai. 

[Ol : 10:43] 
Daniela Popa: Puţin, 15 sau 20 sunt probleme. Ca să terminăm cu discuţia asta, cred că formularea va 

fi grupa este formată din minim 15, maxim 20 şi vom face menţiunea că la o grupă de 15-20 va fi tot 

un cadru didactic, adică să se înţeleagă foarte clar că va fi o ED, mă rog, două, două pe grupă, două pe 

grupă, indiferent că are grupa Al 5 sau care 20? Corect? Da, da, sunteţi de acord. 

[01:11:14] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Cu da, ci . 

[01:11:15] 

Daniela Popa: Asta bun. 

[01:11:16] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Ok deci am ajuns la mai. 

[O 1: 11: 17] 
Doina Iancu: Pun şi o întrebare deci avem grupe care vor fi 1 O, A20 de copii avem nu mai puţin de 15, 

nu se vor înscrie maximul şi vor avea 20 de copii. Da, aşa, la altă grădiniţă avem 1 O grupe unde se 

înscriu 150. Şi atunci ce facem? Diminuăm grupele în loc de 1 O, să rămână opt? Nu, ca să fie egalitate, 

vor fi cu 15? Da, dar nu este corect faţă de cadrele digdattice? Sunt pi. De aici am pornit. Bun, atunci 

haideţi să stabilim un buget mai mare pentru cadru didactic care se ocupă de 20 de copii şi alt buget 

pentru cadru didactic care se ocupă de 15. mai degrabă facem o medie 17. Şi păi nu. 

[01 :12:02] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Şi tot incorect va fi. Atunci da, mei legea învăţământului nu prevede o 

diferenţă dintre cadrele didactice care au 15 sau 20. 

[01 :12:11] 
Doina Iancu: Haideţi să stabilim 15 copii pentru fiecare grupă şi să ne aşezăm aici. 

[01 :12:17] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Păi şi dacă se înscriu 17, nu-i primim, îi trimitem la altă grădiniţă, dar. 

[O 1: 12:22] 
Doina Iancu: Nu există posibilitatea să mai creăm o grupă. Să spunem dacă păi. 



(01:12:26] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Dacă avem personal, că dacă n-avem personal, nu mai putem crea o grupă. 
Personalul. 

(01:12:31] 

Doina Iancu: Care se ocupă de 20 ce facem? Îi omorâm în perioada verii. 

(01 :12:34] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Doamnă da, aici . 

(01:12:36] 

Doina Iancu: Să-i recompensăm cumva? Domnule primar. 

(01:12:38] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Nu putem să-i recompensăm mai mult decât a prevăzut Guvernul ş1 

Parlamentul în legea învăţământului, că. 

(01:12:46] 

Doina Iancu: Haideţi să găsim omonaă? Nu-i , domnule primar, haideţi să lăsăm 20 de copii la grupă şi 
am încheiat discuţia. 

(01:12:53] 
Bogdan Garbu: Ştiţi şi ce? Da, doamna consilier, ne ajută foarte mult să cumva să avem nişte baze 
foarte clare, nişte principii foarte clare, fiindcă ăsta este banul public şi vine şi Curtea de Conturi şi ne 
întreabă domnule, dar ce cu cinci speze? Păi nu, nu, dar nu sunt argumente, nu avem argumente să 
spunem. Din moment ce în legea educaţiei prevede 20 de copilaşi, noi nu putem să spunem, Domnule, 
ne-am gândit noi. Cincsprezece oameni, haideţi să facem cu 14 sau cu sau, dar de ce 15 şi nu? 
Paispezece şi treisezece? Criteriu de stabilit, număr de grep de grupe la grădini . 

(01:13:24] 
Iuliana Constantinescu : Nici educaţie nu vă stabileşte niciun fel de criteriu pentru mărul. 

(01:13:28] 
Bogdan Garbu: De mult de copii. Stabileşte numărul de grupe, s-a stabilit în funcţie de experienţele 

anilor anteriori, în funcţie de estimările de creştere de la anulat acesta şi fiecare director în parte cât îşi 
cunoaşte foarte bine circumscris sau numărul de copilaşi şi doritor să vină la la acest port program, aşa 

l-am stabilit, altfel n-aveam cum să stabilim sau nu puteam să stabilim. De aici, domnule, am avut 
1500 de estimări, hai să facem 3000 sau 5000 ele cută. 

(01:13:57] 
Doina Iancu: Care au înţeles sistemul şi au construit grupele necesare. 

(01:14:03] 
Bogdan Garbu: Eu sunt convins că toţi victorii am înţeles, fiindcă doamna inspector a avut, a avut 
amabilitatea să populeze tu unde directorul n-a înţeles atunci nu, nu, nu 20, doamna. Situaţii de de 
genul ăsta. Deci mai bine decât doamna spui tu. Nu cred că poate ne confirme cineva. 

(01:14:19] 
Doina Iancu: Şi lăsăm 20 de hopa, lăsăm 20 de copii la grupă pentru toată lumea. Am uniformizat 
pentru două 20 de copii la grupă trebuie creată o egalitate între a creat egalitate 20 de copii la grupă . 

(01:14:34] 
Pasciuc Paula: Bun, criteriile de departajare care sunt până la urmă. 



[01:14:39] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Cred că într-o primă etapă se înscriu copiii din propria grădiniţă şi în a 2-a 

etapă vin de la alte grădiniţe până la ocuparea locurilor de 20 de copii pe grup. 

[01:14:52] 

Pasciuc Paula: Doamna Popa, aduceţi dumneavoastră modificări în acestea direct pe proiect să sigur că 

da, am ce voiam să vă întreb. Poate greşesc să vă rog să mă corectaţi dacă proiectele sunt deja puse pe 
site într-o formă. Este o convocare pe care n-am primit-o oficial, dar este convocarea deja publicată pe 
site cu cele două proiecte de hotărâri. Am primit-o oficial, probabil astăzi. Eu n-am verificat de vreo 
2h. Atunci cum reveniţi cu un nou proiect. 

[01:15:24] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Se fac amendamente. Am zis că în urma acestei dezbateri publice o să 

formulăm amendamente în funcţie de concluziile dezbaterii publice şi le aducem, trec, eu le trec prin 
aparat, de asta am şi lăsat. Am făcut dezbatere acum şi şedinţa este joi în aşa fe l încât ele să poată fi 
analizate din toate punctele de vedere şi să fie votate şi în cunoştinţă de cauză. 

[01:15:45] 
Iuliana Constantinescu : Permiteţi să facă o propunere de formulare de amendament cu privire la 
criteriile de înscriere? Da, da ok vă trimit urcă da vă rog, mulţumesc, vă trimite, dar vă rog. 

[01:15:56] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Mulţumesc. 

[01:15:57] 
Pasciuc Paula: Da Doamna Popa Domnul Gârbu, până când avem aceste amendamente ca să pot să 
observ şi eu că sunt toate cele discutate aici, integrate. 

[01:16:07] 
Daniela Popa: Mâine, nu mâine, chiar în cred că mâine în în a 2-a parte a zilei, exact ca să le mai 
punem şi noi, să le mai aranjăm, să le dăm o formă finală până în ora 14:00 cred că. 

[Ol: 16:20] 
Pasciuc Paula: Ca să vă mai prind şi un pic din program, dacă vreau să revin asupra lor. Oră da. Ok da. 

[01:16:25] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Şedinţa este oricum joi. Deci avem mâine poimâine şi joi în prima parte a zilei 
în care se pot lămuri toate aceste lucruri. Deci este timp, din punctul meu de vedere pentru cine este 
interesat şi a participat la discuţii, este timp pentru verifica, pentru a verifica atât de tot este în regulă. 

Ok mulţumesc. 

[01:16:43] 
Adina Nedelcu: Domnul primar. Rugăminte către, vă rog din partea tuturor, dacă ne puteţi transmite 

exact care sunt sumele, de partea cu care vor fi remunerate. 

[01:16:50] 
Bogdan Garbu: Vi le le trimit acum, Dana. Le le pui pe pe grupul de grădiniţă de de vară, vi le 
transmite M . Acum. 

[01 :16:57] 
Adina Nedelcu: Pentru că se vehiculează, ele deja vorbesc deja. Nu ştiu cum s-a auzit anumite lume, 

cum au fost informate, nu ştim . Ok. 



[Ol: 17:05] 
Radu - Nicolae Mihaiu: O să vi le trimită doamna doamna Popalu. 

[01:17:07] 
Iuliana Constantinescu : Rat ca în cuprinsul proiectului să fie stabilit foarte clar pentru fiecare 

categorie de personal suma cu care urmează să fie remunerată pentru oră . 

[01:17:18] 

Radu - Nicolae Mihaiu: O să se transmită astăzi? Nu, bine, mulţumesc. 

[Ol: 17:20] 
Raluca Tucan: Întrebarea mea este următoarea, având în vedere că la şi a noi funcţionăm cu I 5 copii 
pe grupă şi vom avea 20, nu este nicio problemă pentru mine sumele vor fi mai mari în cazul creşelor 
sau la fel ca la grădiniţă. Nu, eu pot să suport şi 20, pentru că problema este că având în vedere că anul 
acesta vor fi mult mai mulţi copii de la creşa Ciobănaşului care se vor care optează pentru creşa de 
vară, atunci lasă o plajă mai mare pentru cei care vin din alte unităţi. Problema este pentru cadrele 
didactice, dacă numea este vreo diferenţă . 

[01:18:03] 
Bogdan Garbu: Între salariul de la antepeşcolar faţă de cel de la preşcolar. 

[O 1: 18:08] 
Raluca Tucan: E vorba de atenţia pe care o ne. 

[01:18:21] 
Bogdan Garbu: Şi salarizat. 

[01:18:22] 
Raluca Tucan: Da, şi atunci întrebarea mea este dacă se poate mări pentru cadrele dacă. 

[01:18:28] 
Bogdan Garbu: Legea nu-i tratează diferenţiat, nu s-a şi salarizat. 

[01:18 :33] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Un moment. Un moment înţeleg că din punct de vedere al creşei , legea 
învăţământului este diferită faţă de grădiniţă. În legea învăţământului creşa este de maxim 15 copii, 
spre deosebire de legea învăţământului de grădiniţă unde este de 20. Şi atunci este o diferenţă, o 
diferenţă tocmai de haideţi să ne gândim, căutăm o soluţie, căutăm o soluţie în direcţia aceasta. 

[OI: 19:00] 
Raluca Tucan: În mod normal ar trebui mărit pentru ele, pentru că grija este foarte mare pentru copii. 

Mic. 

[O I: 19:04] 
Bogdan Garbu: De gupe avem. 

[O I: 19:05] 
Raluca Tucan: 1 O, o să. 

[01:19:06] 
Bogdan Garbu: 1 O. 



[01:19:08] 

Iuliana Constantinescu : Păi nu, pentru că ne expunem unor riscuri pentru un cadru didactic să aibă 
grijă în supraveghere 20 de copii ante-preşcolar de bine, de şi două îngrijitoare la grupă. 

[01:19:18] 

Raluca Tucan: Adică este este cadru didactic şi grijitorulăă. 

[01 :19:23] 

Radu - Nicolae Mihaiu: O să o să ne gândim la, înţeleg, înţeleg ce spuneţi. Văd o diferenţă într-adevăr, 

pentru că legea diferenţiază aici între cele două situaţii . Ne gândim la la o soluţie şi revenim şi. 

[01:19:35] 

Raluca Tucan: Grădiniţă, doar că dacă nu voi accepta şi eu, ca şi colegele mele 20 la grupă, o să ne 
lovim de solicitările părinţilor care vor rămâne pe dinafară. 

[01 :19:46] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Da, da, da, am înţeles, am înţeles, nu am înţeles foarte clar. 

[Ol: 19:49] 
Bogdan Garbu: Da, doamna doamna Ticu, mai staţi un pic după şedinţă să vedem cum ajungem la un 
numitor comun, să vedem cum să avem şi un algoritm de calcul da, haideţi să stăm după ce puţin. 

[Ol :20:06] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Perfect poate stăm puţin de vorbă după şedinţă să vedem dacă găsim o da 
mulţumesc, dacă nu mai sunt, dacă din online există intervenţie. 

[Ol :20:20] 
Pasciuc Paula: Aşteptaţi, doamna Popa cu o recapitulare la ce modificări am adus? Da păi în. 

[Ol :20:25] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Moment, dacă se poate, vă rog, dacă mă lăsaţi să conduc şedinţa imediat vă 
dau cuvântul ok, din online văd că nu este nimeni. Doamna Paciu, vă rog. 

[Ol :20:33] 
Daniela Popa: O recapitulare dacă vă rog, ca să edem anumite <lina în care mi le-am notat şi eu, deşi nu 
aceasta va fi neapărat ordinea din amendament vedem în primul rând suplimentarea numărului de 
grupe de la grădiniţa 180 de la creşă de fapt aşa motiv pentru care va fi reconsiderat, recalculat, 

modificat puţin şi bugetul. O să includem o prevedere totuşi, care să facă trimitere la hotărârea cu cei 
22 lei pe zi. Să ne asigurăm că şi un copil, dacă va fi, e luat în calcul aşa menţiuni privind numărul 
copiilor la grupă şi am stabilit de comun acord că 20 de copii la grupă, maxim 20 de copii. Că 

modalitatea de înscriere va fi următoarea, că vor avea prioritate cei înscriş i deja în grădiniţa respectivă, 

urmând ca ceilalţi, în ordinea cronologică a înscrierilor, să ocupe locurile rămase disponibile. 

[01 :21:44] 
Daniela Popa: Vreau să ne gândim puţin, dacă tot reconsiderăm un pic buge tul în cazul în care vor opta 
să deruleze aceste activităţi educaţionale printr-un terţ. Ca să rezolvăm problema, domnul pe care o tot 
ridicaţi dumneavoastră că nu sunt banii pe cheltuieli de persoană, no i trebuie să mergem către un terţ, 

pentru că asta înseamnă pierdere de resurse. Ok, atunci, cum să facem să fie banii pe? Să nu mai avem 
discuţii că sunt pe bunuri şi servici? Păi tocmai aici e problema. Banii trebuiau să fie. Atunci banii vor 
fi pe bunuri şi servicii. Se vor încheia convenţii, cum se încheie şi la celelalte proiecte şi când vom 
avea concluziile şi recomandările lăsate de organele abilitate, vom proceda în consecinţă la proiectele 
viitoare. Şi încă un amendament stabilirea sumelor de bani corespunzătoare de călcat pe categorii de 
personal? Da, şi detalierea costurilor. Detalierea bugetului practic tipulare costuri cu resursa umană. 



[Ol :22:48] 

Daniela Popa: Clar stipularea în clar că înscrierile vor avea Joc doar fizic? Da, aşa da, mi-am notat şi 

asta şi că vor fi doar fizic înscrierile. Uitaţi, mi-am şi notat fizic da, nu, nu, nu gata. Le am pe toate 

scrise clar. Numai că ajungem la birou şi ne mobilizăm să le. 

[01:23:13] 

Pasciuc Paula: Cuprinde pe toate. Ne aştept până mâine la ora. 

[01:23:17] 

Daniela Popa: 14:00 cum modificare a proiectului? Da, de fapt a notei de fundamentare? Că proiectul 

de hotărâre nu are decât poate doar bugetul, dar altceva nu se modifică. Dar vom modifica nota de 

prevederi de înscrieri, de suplinire de nu ştiu ce nu sunt în cuprinsul proiectul lui de hotărâre. Sunt doar 

în nota de fundam cumva în regulament sau ceva nu. 

[Ol :23:49] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Haideţi că o să vedem unde sunt şi nota de fundamentare. Deci modificările 

necesare vor fi transmise acolo unde sunt ele făcute. 

[01:23:57] 

Iuliana Constantinescu : Avem în regulament prevederea conform căruia beneficiar sunt ele copiii 

înscri ş i în unităţile de care sunt în momentul acesta înscrişi în unităţile de învăţământ şi care au 

domiciliul în Sectorul 2. 

[Ol :24:07] 
Daniela Popa: Nu am pus condiţie de domiciliu, am pus doar să fie înscrişi într-o unitate de învăţământ 

preuniversitar din Sectorul 2. 

[O I :24: 15] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Foarte bine, nu lăsaţi aşa că e ok şi eu. 

[O 1:24:18] 

Daniela Popa: Cred că. 

[01:24:18] 
Adina Nedelcu: La alt sector. 

[Ol :24:23] 
Radu - Nicolae Mihaiu: Acuma ce o să facem dacă cineva nu locuieşte în Sectorul 2 şi are la o 

grădiniţă, nu ştiu, stă în Dobroeşti şi vine la o grădiniţă din Sectorul 2, nu-l mai acceptăm sau ce 

facem . 

[01:24:31] 
Adina Nedelcu: Fiind în funcţie de serviciu pe care îl au în zonă. 

[Ol :24:34] 
Daniela Popa: Da, la la grădiniţă nu este condiţie de domiciliu, clar, doar să fie înscris într-o. 

[Ol :24:42] 
Pasciuc Paula: Ajuta ca toate aceste propuneri care sunt şi acum noi să le integrăm într-un regulament. 

Da, da, da. Păi ele sunt. 

[Ol :24:52] 
Radu - Nicolae Mihaiu: În regulament, sunt în regulament. O să facem ajustările la regulament. Deci 

faptul că trebuie să fie înscris la o grădiniţă din Sectorul 2 e deja prevăzut şi am p. Aş păstra această 



prevedere. Adică să nu cei care nu ştiu, stau în dobre şi îşi lasă copiii la o grădiniţă din Sectorul 2, să 

nu-i trimitem altundeva sau sau în alt sector şi muncesc în Sectorul 2. Deci aş păstra acest lucru în 

regulament. Apropo de înscrieri, o să vedem, să nu mai fie online şi să fie doar fizic. O să prevedem că 

există două etape mai întâi pentru copiii de la grădiniţele înscrise deja şi după aceea pentru restul 

copiilor care nu sunt la grădiniţele acelea ş i care o să se ducă pe locurile rămase libere o săptămână cu 
o săptămână, de exemplu. I. 

[Ol :25:47] 

Daniela Popa: Da bine? Deci cu grădiniţa nu e. Tot ce am discutat vor fi în regulament, fie modificate, 

fie adăugate toate cele discutate asupra cărora am am căzut de acord. 

[OI :26:06] 

Radu - Nicolae Mihaiu: Bun în acest caz iniţa. Mulţumim, am terminat dezbaterea cu grădiniţa. Ţinem 

cont, facem amendamentele necesare şi le transmitem mâine, cel cât mai curând. Mulţumesc mult ne 

revedem probabil ia ora 17:30 de oră. 
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